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Pracovný materiál Kancelárie Rady na zasadnutie Rady dňa 20. 3. 2024 
 
Správa o kontrole dodržiavania povinností podľa zákona č. 264/2022 Z. z. 
Podnet na preverenie č.: 0065/SO/2024  
Programová služba: Jednotka 
Vysielateľ: Rozhlas a televízia Slovenska 
Číslo autorizácie vysielania: AT/22 
 
Na základe záverov uvedených v správe Kancelária Rady pripravila nasledujúce uznesenie: 
 
Návrh uznesenia: 
Rada pre mediálne služby (ďalej len „Rada“) ako orgán príslušný podľa § 109 ods. 1 až 4 a § 110 ods. 2 
písm. e) zákona č. 264/2022 Z. z. o mediálnych službách (ďalej len „zákon č. 264/2022 Z. z.“)  v senáte 
1 zloženom z predsedníčky senátu doc. PhDr. Anikó Dušíkovej, CSc. a členov senátu Ivana Bindasa                        
a PhDr. Marty Danielovej postupom podľa § 150 zákona č. 264/2022 Z. z. preverila podnet                                       
na preverenie evidovaný pod č. 0065/SO/2024 smerujúci voči vysielaniu programovej služby Jednotka 
vysielateľa Rozhlas a televízia Slovenska a uznala podnet na preverenie podľa ustanovenia § 150 ods. 
13 zákona č. 264/2022 Z. z. za neopodstatnený. 
 
Úloha: 
Kancelária Rady informuje podávateľa podnetu na preverenie o výsledku preverenia podnetu. 
T: 2. 4. 2024                                     Z: PgO 
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Podnet na preverenie č.   0065/SO/2024 zaevidovaný dňa 15. 1. 2024 
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OBSAH  PODNETU: 
 „Týmto podávam podnet ohľadom nevyváženosti politickej diskusnej relácie RTVS O 5 minút 12, 
vysielanej na programe Jednotka dňa 14.1.2024, ktorej sa ako hostia zúčastnili páni Andrej Danko                         
a Michal Šimečka. Moderátor relácie pán Marek Makara dal neprimerane väčší priestor pánovi 
Andrejovi Dankovi, ktorého čistý čas pre vyjadrenie dosiahol 41 minút oproti pánovi Šimečkovi, ktorý 
dostal priestor sa vyjadriť iba 23,5 minúty (alebo inak v pomere 64:36). Moderátor navyše tendenčne 
nechal hovoriť pána Danka niekoľkominútové monológy bez prerušenia a pána Šimečku prerušoval                     
po niekoľkých sekundách a nenechal ho dohovoriť. Mám za to, že relácia bola nevyvážená a jej 
moderátor zaujatý.“ 
 
 
PRÁVNE VÝCHODISKÁ POSUDZOVANIA: 
Zákon č. 264/2022 Z. z. o mediálnych službách (ďalej len „zákon č. 264/2022 Z. z.“): 
 
§ 25 písm. b): „Vysielateľ, ktorý nepodlieha samoregulačnému mechanizmu zapísanému do evidencie 
podľa tohto zákona, regulujúcemu aj oblasť všestrannosti informácií, názorovej plurality a objektívnosti 
a nestrannosti programov, je povinný zabezpečiť objektívnosť a nestrannosť spravodajských programov 
a programov aktuálnej publicistiky; názory a hodnotiace komentáre musia byť oddelené od informácií 
spravodajského charakteru.“ 
 
 
ANALÝZA – stanovisko Kancelárie Rady pre mediálne služby: 
Podávateľ namietal nevyváženosť, keď jeden z hostí, Andrej Danko dostal „neprimerane“ väčší priestor 
ako druhý hosť, Michal Šimečka. Moderátor mal k hosťom pristupovať „tendenčne“, keď Danka nechal 
hovoriť dlhé monológy a Šimečku prerušoval po pár sekundách. 
Program sme posudzovali podľa ustanovenia § 25 písm. b) zákona č. 264/2022 Z. z., pretože ho 
považujeme za program aktuálnej publicistiky.  
Podľa § 8 ods. 4 zákona č. 264/2022 Z. z. je aktuálna publicistika program tematicky spätý                                      
so spravodajstvom, ktorý obsahuje komentáre k správam a udalostiam, analýzy vývoja, politické 
stanoviská k udalostiam alebo názory politikov na jednotlivé témy. 
Diskusný program sa zaoberal aktuálnymi politickými témami – autonehoda podpredsedu parlamentu 
aj jej politické konsekvencie, vládna novela trestného zákona a reakcia opozície a verejnosti na ňu, 
prezidentské voľby. Hosťami programu boli aktívny politici, podpredsedovia parlamentu Andrej Danko 
(SNS) a Michal Šimečka (PS). 
 
Téma autonehody podpredsedu NR SR Andreja Danka tvorila približne prvú polovicu diskusie,                            
ale diskutujúci sa k nej vracali aj neskôr, keď sa diskutovalo o témach prezidentských volieb a novely 
trestného zákona a riešili sa vzťahy vo vládnej koalícii. Moderátor Marek Makara diskusiu na tému 
autonehody otvoril otázkou na A. Danka, prečo pri nehode, pri ktorej poškodil semafor v bratislavskej 
mestskej časti Dúbravka, odišiel z miesta a nepočkal, resp. neprivolal políciu. A. Danko sa na úvod 
ospravedlnil, uviedol, že kontaktoval magistrát mesta a ponúkol sa na verejnoprospešné práce. Škoda, 
ktorú spôsobil je podľa jeho slov 1500 eur a tú sľúbil, že uhradí. Uviedol, že dostal šmyk, keď testoval 
nové auto. Moderátor sa Danka pýtal, či pil pred jazdou alkohol, na čo ten reagoval záporne, alkohol 
podľa svojich slov nepil. Moderátora ďalej zaujímalo, či mu policajti dali fúkať. Danko odmietol 
odpovedať s tým, že nemôže hovoriť detaily, keďže vec je v štádiu vyšetrovania. Neskôr však na 
poznámky M. Šimečku a moderátora, že ide o informáciu, ktorá sa bežne zverejňuje, Danko uviedol,  
že fúkal a výsledok bol „nula“. Moderátor sa ďalej Danka pýtal, či mu bol zadržaný vodičský preukaz, 
keďže porušil zákon, keď odišiel z miesta dopravnej nehody. Z jeho následnej odpovede vyplynulo, že 
vodičský preukaz mu nebol zadržaný. Danko tiež opakovane na svoju obhajobu tvrdil, že poškodil len 
semafor za 1500 eur a nikomu neublížil. Sťažoval sa v tejto súvislosti na „hyenizmus“ opozície a médií, 
ktoré ho chcú „zničiť“. Uviedol, že v histórii Slovenskej republiky ešte nikto nebol trestne stíhaný za to, 
že poškodil semafor. Danko sa tiež ohradil, voči tvrdeniu M. Šimečku, že z miesta nehody „ušiel“. 
Uviedol, že odišiel, pretože bol presvedčený, že ide iba o škodovú udalosť, nie o dopravnú nehodu, 
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a potreboval sa ošetriť, keďže sa podľa svojich slov „veľmi“ zranil, detaily však odmietol uviesť. 
V súvislosti s otázkou moderátora, či odstúpi z postu predsedu parlamentu, Danko uviedol, že má 
zodpovednosť voči svojim voličom, strane (SNS) a voči koalícii. 
Podľa M. Šimečku každý vodič na Slovensku vie, že keď spôsobí dopravnú nehodu, má zostať na mieste, 
aby sa vylúčilo, že požil pred cestou alkohol. To, že Danko „ušiel“, je podľa Šimečku samo osebe 
pochybenie, za ktoré má ako ústavný činiteľ vyvodiť politickú zodpovednosť. Keďže je však zjavné,                    
že Danko tak neurobí, opozícia bude žiadať mimoriadnu schôdzu o jeho odvolávaní. Šimečka tiež 
v diskusii spochybnil Dankove tvrdenie, že pred jazdou nepil a podrobil sa po nehode dychovej skúške 
s negatívnymi výsledkom. Uviedol, že keby to tak bolo, Danko by sa už dávno bránil tým, že má 
potvrdenie o negatívnej dychovej skúške. Šimečka v tejto súvislosti vyzval ministerstvo vnútra, aby 
potvrdilo, či došlo k dychovej skúške a tá bola negatívna. 
Zo záznamu bola odvysielaná reakcia predsedu NR SR Petra Pellegriniho, ktorý odsúdil správanie  
A. Danka v súvislosti s nehodou. Uviedol, že to „nemôžeme prejsť len tak“ a ak by sa potvrdilo,                              
že Danko porušil zákon, tak na to musí nejako reagovať vo vzťahu k svojej pozícii v národnej rade. 
Danko v reakcii na odvysielané slová uviedol, že Pellegrini zneužíva situáciu, pretože aj jeho 
podpredseda P. Žiga zo strany Hlas je trestne stíhaný a to v kauze oveľa závažnejšej ako „zrolovanie“ 
semaforu. Pripomenul, že trestne stíhaný je aj ďalší podpredseda Ľ. Blaha za obraz Che Guevaru. 
V predmetnej súvislosti, tiež opakovane „ubezpečil“ M. Šimečku, že napriek tomu, čo mu urobil 
Pellegrini, spraví všetko pre to, aby koalícia vydržala a nedostali sa k moci „liberálni a proamerickí 
slniečkári“ ako Sulík a Šimečka. 
Ďalšou témou diskusie boli prezidentské voľby. A. Danko v programe oznámil, že chce kandidovať 
v prezidentských voľbách. Uviedol, že keď bude vidieť, že má málo hlasov, spojí sa s najsilnejším 
národným kandidátom. Podľa neho by však koalícia mala nominovať Roberta Fica, ktorý má na to 
najväčšiu mentálnu výbavu a silu. Peter Pellegrini má podľa neho liberálne názory a v niektorých 
veciach má bližšie k prezidentke Čaputovej. Uviedol tiež, že SNS chcelo Pellegriniho opakovane 
podporiť, ale ten to odmietol. Danko tiež uviedol, že bude rokovať aj s Harabinom, lebo chce aby 
národne hlasy neprepadli. I. Korčoka označil za „proamerického“ kandidáta, ktorý prezlieka kabáty, 
pretože bol aj vo vláde R. Fica a predtým slúžil za Mečiara. 
M. Šimečka deklaroval podporu I. Korčokovi. Podľa Šimečku je Korčok skúsený diplomat, ktorý vždy 
slúžil vlasti a slovenským záujmom. Koalícia, ktorá si chce podmaniť prokuratúru, robí čistky v polícii, 
má zálusk na ústavný súd, nemôže mať všetko. Rola prezidenta je podľa neho dôležitá pri vyvažovaní 
moci a pre rovnováhu, ktorú demokracia potrebuje a tá by podľa neho bola v prípade víťazstva 
Pellegriniho ohrozená. Šimečka uviedol, že Pellegrini sa nebude môcť dištancovať od 
aktuálnych krokov vlády v súvislosti s novelou trestného zákona, ktorou sa ruší špeciálna prokuratúra 
a znižujú sa tresty za hospodárske a majetkové trestné činy, a nesie za tieto kroky politickú 
zodpovednosť. V protestoch proti novele chce opozícia podľa jeho slov pokračovať, aby sa táto téma 
stala aj témou prezidentských volieb. Predmetom diskusie bolo, či sa má P. Pellegrini v prípade 
víťazstva vzdať členstva v strane Hlas. Šimečka spochybnil nadstraníckosť Pellegriniho ako možného 
budúceho prezidenta. Uviedol, že aj keby sa vzdal členstva v strane, je jasné, že bude slúžiť R. Ficovi 
a to je ohrozenie pre Slovensko. Uviedol, že na základe doterajšieho pôsobenia a krokov Pellegriniho 
má dôvod si myslieť, že by bol iba „slúžkou“ R. Fica. 
Poslednou diskusnou témou bola vládna novela trestného zákona a protesty, ktoré vyvolala. 
Moderátor sa pýtal M. Šimečku, čo bude s protestami proti novele, keďže R. Fico odmieta ustúpiť. 
Šimečka uviedol, že budú pokračovať, pretože čoraz viac ľudí si začína uvedomovať, že zmeny v trestnej 
politike budú mať dopady aj na nich. Šimečka vyvrátil argumenty R. Fica a koalície v prospech novely, 
ktorí najskôr hovorili o porušovaní ľudských práv obvinených, neskôr prešli k argumentu o zosúladení 
trestných sadzieb s Európskou úniou. Šimečka pripomenul, že práve Európska únia (Európska komisia 
a Európska prokuratúra) varujú R. Fica a vládu pred prijatím novely. Novela je podľa Šimečku šitá na 
mieru obvineným a vyšetrovaným a prokurátori, policajti a aj Európska prokuratúra hovoria, že to 
„otvorí dvere pre kriminálnikov“.  
A. Danko uviedol, že v čase, keď boli v opozícii, organizovali s R. Ficom demonštrácie, na ktoré chodilo 
viac ľudí ako na tie terajšie. Uviedol, že vtedajší vládni a koaliční predstavitelia (konkrétne povedal 
smerom k Šimečkovi: „vy a vaši kamaráti“) na nich posielali políciu, bili ich a v médiách (v Markíze) 
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o nich hovorili ako o „dezolátoch“. Vyčítal Šimečkovi,  že manipulujú, „huckajú“ ľudí do ulíc, robia 
obštrukcie v parlamente a nedajú im nedajú ani 100 dní, obviňujú ich z „promafiánskeho“ balíčka, 
pričom napr. Dědeček dostal za autonehodu na Zochovej ulici menej rokov väzenia, ako hrozí v prípade 
niektorých ekonomických trestný činov. Uviedol, že generálny prokurátor Žilinka je garancia toho,                      
že sa vyšetrí trestná činnosť po zrušení špeciálnej prokuratúry. Na otázku moderátora, prečo zmeny 
pretláčajú bez riadneho legislatívneho procesu, Danko uviedol, že preto, lebo chcú ukončiť vojnu 
prokurátorov a sudcov na Slovensku a zrušiť „duplicitu“ v rozhodovaní súdnych orgánov, rovnako chcú 
zlepšiť situáciu vo väzniciach. Robia to rýchlo preto, lebo sa dejú veci a procesy, ktoré sú na hrane 
zákona, zneužíva sa polícia a prokuratúra. 
M. Šimečka reagoval na A. Danka a uviedol, že z jeho slov je zrejmé, že koalícia si zmeny v trestnom 
zákone nevie obhájiť. Spochybnil Dankove tvrdenie, že generálny prokurátor Žilinka je nejaká garancia 
došetrenia trestných činov, poukázal na jeho „rozdávanie“ paragrafu 363. M. Šimečka ďalej uviedol,  
že vyhadzovaním vyšetrovateľov a rušením špeciálnej prokuratúry sa situácia neupokojí, ale naopak 
konflikt sa vyhrotí. Poukázal, tiež, že žiadny nezávislý súd na Slovensku nepotvrdil žiadne porušovanie 
ľudských práv, ktoré vláda používa ako argument v prospech novely. Podľa M. Šimečku koalícii 
v skutočnosti ide o ovládnutie štátu, jeho bezpečnostných zložiek a prokuratúry. Ide o únos štátu, ktorý 
je  „horší ako za Mečiara“. Uviedol, že táto vláda sľubovala poriadok, naproti tomu pokračuje chaos. 
 
 

*    *    *  
 
Podávateľ namietal nevyváženosť vo forme časovej disproporcie priestoru poskytnutému obom 
hosťom. A. Danko mal podľa neho dostať v programe neprimerane väčší priestor ako M. Šimečka, 
ktorého mal moderátor navyše prerušovať a nenechať ho dohovoriť. 
 
Merali sme čistý čas poskytnutí obom hosťom v rámci diskusie. Z celkového času diskusie moderátora 
s hosťami v štúdiu, ktorý bol cca 73 min. (čas bez úvodného slova moderátora a v úvode odvysielaného 
záznamu s vyjadreniami poslancov, ministra a prezidentky na tému novely trestného zákona, ako aj 
záznamu vyjadrenia P. Pellegriniho ohľadne autonehody A. Danka odvysielaného v prostrednej časti 
programu), sme A. Dankovi namerali čas cca 38 min. a M. Šimečkovi cca 22 min. A. Danko mal teda 
v rámci diskusie o cca 16 min. väčší priestor. 
V súvislosti s týmto zistením sa však domnievame, že táto disproporcia nebola zámerom tvorcov 
programu, ako naznačuje podávateľ, ale vyplynula z výberu a rozsahu diskutovaných tém.  
Téma autonehody A. Danka tvorila skoro až polovicu z celkového času diskusie. Podľa našej mienky bol 
práve rozsah tejto témy v rámci diskusie príčinou, že A. Danko mal v konečnom súčte o cca 16 min. 
väčší priestor ako M. Šimečka. A. Danko v súvislosti s touto témou totiž čelil otázkam moderátora, ale 
aj svojho diskusného oponenta M. Šimečku, aby objasnil okolnosti nehody: prečo odišiel (resp. „ušiel“) 
z miesta nehody; či pred jazdou pil alkohol; či mu bola vykonaná dychová skúška a s akým výsledkom; 
či mu bol zadržaný vodičský preukaz; či kvôli nehode, pri ktorej porušil zákon a vedie sa proti nemu 
trestné konanie, vyvodí politickú zodpovednosť.  
Domnievame sa tiež, že priestor, ktorý tvorcovia programu venovali uvedenej téme, bol adekvátny. 
Išlo o aktuálnu tému, ktorá vzbudila široký mediálny ohlas a stala sa predmetom politického opozično-
koaličného boja. Tému je možné označiť za hlavnú mediálno-politickú udalosť v dňoch, kedy bol 
program vysielaný (program bol vysielaný v nedeľu 14. 1. 2024 a informácia o nehode bola zverejnená 
v piatok 12. 1 .2024). 
 
Nestotožňujeme sa s výhradou podávateľa, že moderátor diskusie pristupoval k hosťom rozdielne,  
A. Danka nechal hovoriť niekoľko minútové monológy a M. Šimečku prerušoval po niekoľkých 
sekundách a nenechával ho dohovoriť. Ako sme uviedli, väčší časový priestor pre A. Danka podľa nášho 
názoru súvisel s témou autonehody, ktorá sa ho osobne týkala, v programe vysvetľoval jej okolnosti 
a diskutovalo sa aj o následkoch s ohľadom na jeho politickú funkciu. Zároveň, M. Šimečka podľa nás 
dostal v programe plný priestor prezentovať všetky svoje postoje. Nezaznamenali sme prípad, že by 
bolo Šimečkovi znemožnené vyjadriť svoj názor alebo prezentovať svoj postoj, či už to bola kritika  
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A. Danka v súvislosti s jeho konaním po autonehode, alebo ohľadne ostatných diskutovaných tém. 
Naopak, na viacerých miestach v rámci diskusie dal moderátor Šimečkovým argumentom za pravdu, 
vyzval Danka, aby na ne reagoval, resp. zasiahol v prospech M. Šimečku, keď mu A. Danko skákal do 
reči:  
 
- Danko vyčítal M. Šimečkovi ako zástupcovi opozície, že koordinovane útočia na koalíciu, rozprávajú 
„špinavosti“ a dehonestujú jeho osobu v súvislosti s jeho autonehodou. Šimečka sa dožadoval reakcie 
na Dankove obvinenia: 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Môžem reagovať?“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Pán Šimečka...“ 
Marek Makara, moderátor: „...prosím vás nechajme priestor aj pánovi Šimečkovi, nech môže 
reagovať.“ 
 
- moderátor zastavil Danka, aby dal priestor Šimečkovi na reakciu: 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „...a tu je aj dôkaz toho, že Žilinka 
nepracuje pre žiadnu koalíciu a že Žilinka nie je žiaden sluha Fica, Danka, Pellegriniho a že dozrie na to, 
že to bude objektívne vyšetrené, pretože za normálnych okolností...“ 
Marek Makara, moderátor: „To aj verejnosť očakáva, pán Danko.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „...každý smrteľník by dostal pokutu, iba 
Andrej Danko má dostať podľa nich trest smrti.“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko. Môžete reagovať, pán Šimečka.“ 
 
- moderátor potvrdil Šimečkov argument proti tvrdeniu A. Danka, že nemôže zverejniť, či sa podrobil 
dychovej skúške, lebo vo veci prebieha policajné vyšetrovanie:  
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „...Bežne sa zverejňuje, či prebehla 
dychová skúška alebo nie, pri normálnych autonehodách sa to často dozvedáme aj z médií, polícia to 
potvrdzuje...“ 
Marek Makara, moderátor: „Áno, koľko vodič nafúkal a podobne.“ 
 
- Danko podráždene reagoval na Šimečkove tvrdenie,  že „ušiel“ z miesta nehody. Moderátor reagoval: 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Tak ja si, ja si od vás, pán Šimečka, po 
prvé vyprosím slovo ušiel, dobre? ... Viete, čo si vážim, veľmi to slovo zvážte, odišiel alebo ušiel. Odišiel.“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko.“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Bežne sa používa ušiel, keď sa niečo 
takéto udeje. Bežne sa to používa.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Bežne, keď buchnem do zvodidla alebo 
do zariadenia, tak keď tá škoda nie je veľká, tak sa bežne sta...“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Ale bola to dopravná nehoda.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Pán Šimečka, už aj vy prestaňte, ráno 
som išiel...“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, poprosím vás.“ 
 
- Danko obvinil Šimečku z klamstva a slovne na neho zaútočil. Moderátor ho zastavil a dal priestor 
Šimečkovi na reakciu: 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „...ale neobviňujte ma z niečoho, čo nie je 
pravda.“ 
Marek Makara, moderátor: „Dobre, pán Danko, uzavrime to, pán Šimečka.“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Som veľmi rád, že sme sa dozvedeli, že 
pán Andrej Danko bude kandidovať na prezidenta, tak to je veľká informácia.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Proti takým špinavým ľuďom a smradom 
ako sú médiá, nie, lebo vy ste, vy ste...“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Nechajte ma dohovoriť. Brzdite, pán 
Danko, brzdite.“ 
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Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „...vy ste nebezpeční ľudia pre Slovensko. 
Vy ste nebezpeční ľudia.“ 
Marek Makara, moderátor: „Mali ste dosť priestoru, pán Danko, nechajte pána Šimečku, nech sa páči.“ 
 
- Danko podráždene vyčítal Šimečkovi, že si dovolil „drbať“ do Fica, kvôli kúpe nového bytu, ktorú 
nevydokladoval. Moderátor ho opakovane napomenul: 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Majte úctu k Ficovi, čo si to dovoľujete do 
toho Fica furt drbať?“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Nekričte na mňa, pán Danko.“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, poprosím vás.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „To je strašné, máte 35 rokov a vy tu 
budete kádrovať?“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, poprosím vás.“ 
 
- moderátor vyzval Danka, aby reagoval na tvrdenie Šimečku, že nové ministerstvo športu a cestovného 
ruchu je plytvanie peniazmi. Danko následne slovne zaútočil na Šimečku. Moderátor reagoval:  
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, zareagujte ešte aj na to, čo povedal pán Šimečka, že ten, to 
nové ministerstvo športu a cestovného ruchu, že je to plytvanie peniazmi. Pravdou je, že to bude stáť 
zhruba od 120 do 200 miliónov eur.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Nie, to sú hlúposti to chcete za 3 minúty. 
Pozrite si reláciu pána Kráľa, kde všetky športové zväzy povedali, ani pani prezidentka nemala k tomu 
výhradu. Cestovný ruch a šport je budúcnosť a budú to dobré veci. Ja na rozdiel od Šimečku tu zanechám 
veľa vecí na Slovensku. Ja pre ľudí robím, žijem s politikou, išiel som do politiky zabezpečený a mne 
nejaký nastajlovaný chlapec, ktorého urobili predsedom opozičnej strany, ktorý má peniaze bohvie 
skade, mne tu nebude kázať, čo ja mám robiť a nemám.“  
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, poprosím vás. Keď sme pri tom, budete..?“ 
 
 
V súvislosti s námietkami podávateľa sme sa zamerali aj na moderátorov výkon vo vzťahu 
k diskutujúcemu A. Dankovi (podávateľ namietal, že moderátor tendenčne nechal Danka hovoriť 
niekoľko minútové monológy).  
V programe sme nezaznamenali „tendenčný prístup“ moderátora k A. Dankovi. Ako sme už 
konštatovali, väčší časový priestor pre Danka podľa nás súvisel s témou jeho autonehody, v rámci 
ktorej Danko vysvetľoval jej okolnosti. S tým podľa nás súviselo, že A. Danko mal dlhšie preslovy 
(moderátor ho nechal prezentovať svoju „verziu“ toho, čo sa po nehode udialo). Zároveň mu však 
kládol kritické otázky; oponoval mu; upozornil na neprítomnosť dotknutej strany a jej nemožnosť 
brániť sa voči kritickým tvrdeniam, príp. sprostredkoval jej stanovisko; ohradil sa, keď A. Danko slovne 
zaútočil na RTVS alebo na spôsob akým vedie diskusiu a aké otázky mu kladie: 
 
- moderátor sa A. Danka opakovane pýtal, či mu bol po nehode odobraný vodičský preukaz, keďže, ako 
mu moderátor pripomenul, porušil zákon:  
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, ešte jedna vec, pretože aj zákon hovorí o tom, že za opustenie 
miesta nehody hrozí pokuta od 200 do 1000 eur a zákaz viesť motorové vozidlo na 5 rokov. Bol vám 
odobratý vodičský preukaz, alebo ho ešte stále máte?“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Viete čo, ja sa autá nedotknem, vodičský 
som povedal, že keď sa dá, tak dobrovoľne odovzdám, zaplatím samozrejme akúkoľvek škodu.“ 
Marek Makara, moderátor: „Čiže vám ho neobrali?“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Ale ja... viete, ešte raz, ja som poškodil 
semafor za 1500 eur.“ 
Marek Makara, moderátor: „Bola to dopravná nehoda.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Pán redaktor, prosím vás...“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, ja tomu rozumiem, ale ide o to, že ste porušili zákon, ste 
vrcholový politik, na tom semafore mohla stať nejaká žena s malým dieťaťom, našťastie sa to nestalo.“ 
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Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Mohla, nestála, našťastie nestála, každý 
môže mať dopravnú nehodu. Tých sa deje X, aj v ten deň bol v Bratislave veľa dopravných nehôd, som 
pripravený niesť zodpovednosť a ešte raz ospravedlňujem sa, úprimne to ľutujem.“ 
Marek Makara, moderátor: „Dobre, tak z toho, čo ste povedali, stále vlastníte vodičský preukaz, stále 
ho máte?“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Nedotknem sa auta, kým táto vec nebude 
vyšetrená a keď mi zoberú vodičský a prikážu mi zametať Dúbravku, tak ju budem zametať od rána do 
večera a urobím všetko, čo má človek, keď ho riadne vyšetria. Len dovoľte všetci, ktorý má odsudzujete, 
niektorí mi dokonca želajú smrť za niečo, vypisujú mi všelijaké veci a ten hyenizmus aj opozície je 
strašný, dovoľte aj mne, aby ma riadne preverili, čo sa stalo, neodsudzujte ma hneď a nepáľte ma na 
hranici, pretože...“ 
Marek Makara, moderátor: „Ja vás neodsudzujem, pán Danko, len sa vás pýtam normálne otázky...“ 
 
- A. Danko v programe tvrdil, že nemôže zverejňovať niektoré okolnosti ohľadne svojej nehody, lebo 
vo veci prebieha trestné konanie. Ako uviedol Danko, garantom tohto vyšetrovania má byť generálny 
prokurátor Žilinka, ktorý prípad zobral pod svoj dohľad a dozrie, že bude objektívne vyšetrený. 
Moderátor zareagoval:  
Marek Makara, moderátor: „To aj verejnosť očakáva, pán Danko.“ 
 
- A. Danko podráždene reagoval na Šimečkove tvrdenie,  že „ušiel“ z miesta nehody. Moderátor 
zareagoval na Dankove slová voči Šimečkovi, na čo ho Danko obvinil z „koordinácie“ so Šimečkom. 
Moderátor zareagoval:  
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Pán Šimečka, už aj vy prestaňte, ráno 
som išiel...“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, poprosím vás.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Nie. Mám pocit koordinácie vašich 
otázok.“ 
Marek Makara, moderátor: „Ja sa vás pýtam len na základe toho, čo zaujíma verejnosť, pán Danko.“ 
 
- moderátor sa spýtal Danka, kto preplatí škody, keďže neexistuje žiaden záznam z nehody (neexistuje 
preto, lebo Danko neprivolal po nehode políciu a z miesta odišiel): 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, ak nemáte záznam o dopravnej nehode, kto preplatí škody 
vám alebo strane, ktorá vlastní auto?“ 
 
- moderátor Dankovi pripomenul, že podľa zákona bolo jeho povinnosťou privolať políciu, čo on však, 
ako konštatoval moderátor, neurobil: 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, argumenty na to, čo ste teraz povedali, zákon v paragrafe 65 
o cestnej premávke hovorí, už som to raz spomenul, vašou povinnosťou pri dopravnej nehode bolo 
zastaviť vozidlo, privolať políciu a zdržať sa pitia alkoholu či iných návykových látok do príchodu polície, 
to ste neurobili.“ 
 
- moderátor sa Danka pýtal, či sa vzdá poslaneckého mandátu, ak sa potvrdí, že porušil zákon:  
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, nie je to len opozícia, ktorá teda možno samozrejme vás 
vyzýva na... ak teda sa všetko, samozrejme, ak vyšetrovanie potvrdí, že ste pochybil a porušil zákon, 
aby ste teda vyviedol nejakú politickú zodpovednosť, vy ste už teda pripustili, čo si majú diváci a opozícia 
potom teda predstaviť? Vzdáte sa poslaneckého mandátu, alebo len teda postu podpredsedu 
parlamentu?“ 
 
- moderátor reagoval na Dankove tvrdenie, nemôže povedať, či sa podrobil dychovej skúške, lebo vo 
veci prebieha trestné konanie:  
Marek Makara, moderátor: „Ale informácia o dychovej skúške nie je nejaká neverejná alebo čo.“ 
 
- A. Danko vyčítal Šimečkovi a opozícii, že „rozoberali štát cez všelijaké nadácie“. Moderátor reagoval: 
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Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, ale aj vy máte svoju minulosť vo vládnutí a obviňujú vás 
z viacerých vecí...“ 
... 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Počkajte, veď táto opozícia tu rozfrckala 
20 miliárd euro. Veď my tu vieme evidentne, že oni preto v mnohých veciach bojujú, lebo im tečie do 
topánok. Veď kamaráti slniečkári pána Šimečku, čo mali pripravené výkupy pozemkov, sledovanie 
sysľov, pán Rizman a spol., celá tá partia slniečkárov na životnom prostredí. Alebo jeho nadácia pána 
Šimečku, ale teda vašej rodiny, akým právom čerpali peniaze z ministerstva kultúry? Akým právom?“ 
Marek Makara, moderátor: „Ale tak legálne asi o to požiadali, pán Danko.“ 
 
- A. Danko obviňoval prezidentského kandidáta I. Korčoka a opozíciu, že vytvárajú konflikt a „majú 
peniaze z Ameriky“. Moderátor reagoval:  
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „...títo ľudia oni len vytvárajú konflikt, 
majú peniaze z Ameriky a najradšej by boli, aby boli na čele ľudia, ktorí majú inú orientáciu, pretože im 
je to jedno. Korčok je človek...“ 
Marek Makara, moderátor: „Skúste hovoriť o sebe, pán Danko.“ 
... 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Ja si uvedomujem situáciu, v akej som a 
uvedomujem si aj jednu vec, že mám zodpovednosť za tých ľudí, ktorí mi dali podporu, ale hlavne za 
národného voliča. Našťastie prezidentské voľby majú dve kolá. V prvom kole to nie je tak podstatné ako 
v druhom kole, kto bude tým zástupcom toho národného, kresťanského a sociálneho voliča. Určite to 
nebude Korčok, ktorý ukázal svoju bezcharakternosť a bol aj vo vláde Mečiara, Fica a niekoľkokrát sedel 
aj v mojej kancelárii a zmaril mi aj prijatie v kongrese Spojených štátov amerických, ale pán Korčok je 
taký univerzálny človek, ktorého Američania radi používajú.“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, hovorte o sebe, ja som sa pýtam na vám nie na pána Korčoka, 
nie je tu pán Korčok, má dosť malo mediálneho priestoru, nemôže sa brániť.“ 
 
- moderátor reagoval na tvrdenie Danka, že SNS opakovane chcela Pellegriniho podporiť vo voľbách, 
on to však odmietol:  
Marek Makara, moderátor: „Ale vy ste to podmienili niečím, pán Danko.“ 
 
-A. Danko slovne zaútočil na Šimečku a vyčítal mu, že si „dovoľuje“ pýtať sa Fica na jeho nový byt, 
ktorého kúpu Fico nevydokladoval. Moderátor zareagoval:  
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Fico má 60 rokov, vy si dovolíte ho ako 
mladý chalan, čo má drahších byt, vy máte drahší byt jak Fico, sa ho pýtať, odkiaľ má Robert Fico 
peniaze? Čo si to dovoľujete, čo si to dovoľuje?“ 
Marek Makara, moderátor: „Ale je verejný funkcionár, je premiérom tejto republiky, pán Danko, 
prosím vás.“ 
... 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „... nikdy som to verejne nepovedal, ale 
mám plné zuby toho, aby ste vy sa Fica, ktorý tu bol 30 rokov, za 500 tisíc, čo dneska každý byt v 
Bratislave stojí 300, 400 tisíc, 80 metrov štvorcových, aby ste si dovolili sa pýtať.“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, ale ak ho nadobudol legálnou cestou úplne bez problémov, 
prečo má problém potom to vydokladovať?“ 
 
- moderátor upozornil Danka, že neodpovedá na jeho otázky:  
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, neodpovedáte mi na otázky, toto ste už zopakovali 
niekoľkokrát v dnešnej relácii.“ 
 
- moderátor sa ohradil voči tvrdeniu Danka, že RTVS neinformovala, keď spolu s Ficom ešte ako 
opoziční politici organizovali demonštrácie:  
Marek Makara, moderátor: „Vysielali sme. Pán Danko, ale, neobviňujte RTVS.“ 
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- moderátor sa A. Danka pýtal, prečo pri schvaľovaní novely trestného zákona a rušení špeciálnej 
prokuratúry obchádzajú riadny legislatívny proces: 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, poprosím vás. Rušíte špeciálnu prokuratúru, znižujete sadzby 
za majetkovú trestnú činnosť za korupciu, znižujete premlčacej doby a minister vnútra už avizuje aj 
prípadné zrušenie, možno reorganizáciu NAKY. Prečo je tak dôležité bez riadneho legislatívneho 
procesu, kedy sa môžu vyjadriť samozrejme aj odborníci, môžu byť nejaké pripomienkové konanie, sa 
tak ponáhľate a robiť také zásadné zmeny v rámci trestných kódexov a samozrejme aj rušiť špeciálnu 
prokuratúru a to všetko vám samozrejme, tým argumentuje prezidentka.“ 
 
- A. Danko vyhlásil, že neodstúpi z funkcie, aby sa ľudia ako Šimečka, ktorí sú platení zo Spojených 
štátov, nedostali k moci. Moderátor reagoval:  
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Ja mám dôveru svojich voličov a moji 
voliči mi dali dôveru, aby ľudia ako vy ste sa nedostali k moci, pretože ľudia platení zo Spojených 
štátov...“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, toto hovoríte celú reláciu. Stále sa k tomu vraciate.“ 
 
 
Domnievame sa, že uvedené preukazuje, že moderátor sa voči A. Dankovi nesprával „tendenčne“ ako 
namietal  podávateľ. Myslíme si, že moderátor viedol diskusiu korektne a nestranne. Nezaznamenali 
sme, že by niektorého z hostí akýmkoľvek spôsobom zvýhodňoval. Obom hosťom kládol kritické 
otázky, oponoval ich argumentom a poskytol im plný priestor vyjadriť svoje názory a prezentovať svoje 
postoje. 
V programe sme nezaznamenali také nedostatky, ktoré by zakladali podozrenie pre možné 
porušenie ustanovenia § 25 písm. b) zákona č. 264/2022 Z. z. 
 
 

*    *    *  
 

ZÁVER: 
Na základe uvedených skutočností sa domnievame, že vysielateľ televízie Rozhlas a televízia Slovenska 
odvysielaním programu O 5 minút 12 zo dňa 14. 1. 2024 neporušil ustanovenie § 25 písm. b) zákona 
č. 264/2022 Z. z.  
Podnet na preverenie navrhujeme posúdiť ako neopodstatnený. 
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    K bodu č. 32     
 

Prepis/popis monitorovaného vysielania k Správe o kontrole dodržiavania povinností podľa zákona 
č. 264/2022 Z. z. (podnet na preverenie č. 0065/SO/2024) 

  
Monitorované vysielanie:  O 5 minút 12 
Deň vysielania:   14. 1. 2024 
Čas vysielania:   o cca 11:55  hod. 
 
Vysielanie bolo monitorované zo záznamu Rady. 
 
časový kód záznamu: 
 
- 11:55:05 – začiatok programu O 5minút 12 
- 13:11:18 – koniec programu O 5minút 12 
 
Prepis:  
Marek Makara, moderátor: „Zámer vlády zrušiť špeciálnu prokuratúru a zmeniť trestnú politiku štátu 
aj v Novom roku vyháňa časť verejnosti do ulíc a čoraz viac napĺňa námestia slovenských miest. Premiér 
Robert Fico však ustúpiť nemieni, hovorí o mocenskom rozhodnutí. Voľby prezidenta budú týždeň pred 
veľkou nocou. Koalícia sa zatiaľ nedokázala dohodnúť na spoločnom kandidátovi. Peter Pellegrini svoje 
rozhodnutie oznámi budúci týždeň. Priazeň strany Smer už má, podmienky SNS za podporu odmieta. 
Témou týždňa sa však stala dopravná nehoda šéfa národniarov. Po šmyku narazil do semaforu a z 
miesta nehody odišiel pred príchodom polície. Opozícia ho vyzvala na odstúpenie z postu podpredsedu 
parlamentu, čo sa v osudný večer stalo, sa opýtame priamo Andreja Danka, ktorý sa v prvom vydaní O 
5 minút 12 v Novom roku stretne s lídrom opozície Michalom Šimečkom. Dobrý deň.“ 
 
- zo záznamu 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „V zrýchlenom konaní, s vylúčením 
verejnosti, bez akejkoľvek odbornej diskusie chcú prijať masívne zmeny, ktoré drasticky menia podobu 
aj právneho štátu na Slovensku.“ 
Boris Susko (Smer-SD), minister spravodlivosti: „To, čo oni stále hovoria, že my ideme zabezpečovať 
beztrestnosť našich ľudí, že ideme zabezpečovať to, aby tu rozkvitala kriminalita, pretože znižujeme 
trestné sadzby, je absolútne klamstvo a zavádzanie.“ 
Branislav Gröhling (SaS), predseda poslaneckého klubu v NR SR: „Teraz dokonca sa aj deje to, že 
vládni poslanci sami začali rozprávať, že možno by stačilo, aby Daniel Lipšic odstúpil z tejto pozície.“ 
Ján Richter (Smer-SD), predseda poslaneckého klubu v NR SR: „Už mal dávno odstúpiť, keby to bol 
býval myslel úprimne, ale myslím, že sú to len také hrátky.“ 
Roman Michelko (SNS), poslanec NR SR: „Naši voliči sú za zrušenie, už vedia, že to bolo veľmi chorý 
prvok v justičnom systéme a naopak, veľmi by nám neodpustili, ak by sme teraz v podstate sa zľakli.“ 
Martina Holečková (KDH), predsedníčka poslaneckého klubu NR SR: „Je dostatok ľudí, ktorí naozaj 
nesúhlasia s tým, čo vládna koalícia robí.“ 
Ján Ferenčák (Hlas-SD), poslanec NR SR: „Ideálne, keby sa našiel nejaký stred alebo kompromis, ale 
niekedy to nie je možné.“ 
Zuzana Čaputová, prezidentka Slovenskej republiky: „Som sa rozhodla požiadať o vystúpenie v 
Národnej rade Slovenskej republiky. Práve kvôli tomu, aby som priamo mohla poslancom, poslancov 
oboznámiť s mojím stanoviskom. Proces, takéto zásadné zmeny prijímané v skrátenom legislatívnom 
konaní považujem za veľmi nevhodné.“ 
- koniec záznamu 
 
Marek Makara, moderátor: „Plné námestia protestujúcich ľudí voči zámerom vlády zrušiť špeciálnu 
prokuratúru a meniť trestný zákon. Prezidentské voľby, ale aj najnovšie asi najznámejšia dopravná 
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nehoda na Slovensku. To sú aktuálne témy pre našich dnešných hostí. V štúdiu vítam podpredsedov 
parlamentu, konkrétne šéfa národniarov pána Andreja Danka.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Dobrý deň, ďakujem za pozvanie.“ 
Marek Makara, moderátor: „A lídra Progresívneho Slovenska pána Michala Šimečku.“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Ďakujem za pozvanie.“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, v prvom rade vám chcem poďakovať, že ste teda prišli do 
dnešnej relácie, že ste neušli z boja, že budete môcť divákom vysvetliť, čo sa vo štvrtok večer stalo. 
Samozrejme, dopravná nehoda je vždy nepríjemnosť, našťastie vo vašom prípade bez zranení. 
Neskončilo to fatálne, ale poškodili ste semafor a vaše auto, vo vašom prípade, keďže ste jeden z 
najvyšších ústavných činiteľov, sa natíska otázka, aký ste mali dôvod, že ste nepočkali na políciu a odišli 
z miesta nehody?“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „No v prvom rade sa patrí povedať verejne, 
že sa ospravedlňujem a je mi to úprimne ľúto. Samozrejme, že som kontaktoval magistrát, tá škoda je 
zhruba 1500 eur. Ja zajtra idem tam, aj to zaplatím a starostovi Dúbravky som povedal, že ak budú 
nejaké verejnoprospešné práce, tak sám dobrovoľne tam prídem, pretože áno, dostal som šmyk, je to 
moja chyba, odišiel som preto, lebo ako stará škola som v tom, že ak človek spôsobí škodu do 3900, čo 
mi teraz vysvetlili, že to tak nefunguje, tak by som nemal byť na mieste, bola polnoc semafor bol 
vypnutý a ja som išiel ošetriť aj nejaké svoje zranenia domov s tým, že keďže tak zvláštne pán generálny 
prokurátor vyhlásil, že to bude aj trestné konanie, viac verejne sa k tej veci vyjadrovať ani nemôžem, 
lebo bude to vyšetrované, ale chcel by som povedať, že pre mňa je priorita, aby koalícia bola súdržná. 
Ďakujem za podporu aj pánovi Ficovi, vedel som, že pán Pellegrini má asi hodí cez palubu, ale na druhej 
strane urobím všetko pre to, aby Šimečka, Sulík a opozícia nemohli vládnuť, takže ak by to vyšetrovanie 
ukázalo nejaké moje závažné iné schybenia okrem poškodenia semaforu, ktorý, ešte raz hovorím, 
zaplatím, je to 1500 eur. Považoval som, že je to škodová udalosť, nie dopravná nehoda, tam na tom 
mieste je aj prechod pre chodcov, takže som to tak vyhodnotil, ako som vám povedal. Na záver ešte 
raz, je mi to úprimne ľúto, hanbím sa, skúšal som nové vozidlo, ktoré mi doniesli Škodovku a dopadlo 
to zle, ostatné všetko som vysvetlil polícii vysvetlím, budem chodiť na všetky výsluchy. Dal som 
súčinnosť, dám ju a iné ako to, že ospravedlňujem sa každému, komu som ublížil, beriem vinu na seba 
a pokiaľ by to malo oslabiť koalíciu, na druhý deň vyvodím zodpovednosť.“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, médiá aj politici sa pýtajú, že či ste pili pred jazdou alkohol?“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Nie, nepil som žiaden alkohol. Mám svoju 
ochranku, šoférov a keby som mal čo len kvapku, tak oni sú u mňa o 5 minút kedykoľvek.“ 
Marek Makara, moderátor: „Polícia vás dohľadala aj na základe toho, že na mieste činu ste zanechali 
a vaše evidenčné číslo vozidla a následne vás teda policajti dohľadali. Včera v rozhlase pán poslanec 
Šípoš hovoril o tom, že majú údajne teda informácie, že ste sa správali nejak trošku hrubšie a 
agresívnejšie, že javili známky... Ja sa chcem len opýtať teda, či to môžete potvrdiť a či vám policajti 
dávali fúkať potom, čo vás teda našli?“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Všetko je vlastne ako je, tak, ako má byť 
v zmysle, ja nemôžem detaily hovoriť, lebo včera mi bolo oznámené, že to bude aj vyšetrované, takže 
všetko bude v spise. Chcem povedať, že pán Šípoš a Matovič hrubo a sprosto klamú, ako oni vedia, tak 
ako klamali pri mnohých iných veciach, keď tvrdili, že som podvádzal, otváral listry, že som mal 
napadnutie a neviem aké veci, chcem verejne povedať, že ten hyenizmus opozície, ale aj médií, pretože 
to, čo médiá robia z tejto udalosti, áno, patrí mi hanba, urobil som chybu, poškodil som semafor, škodu 
1500 eur nahradím, tých udalostí sú desiatky a čo sa ešte chcem zamyslieť je, že semafor ani nespadá 
pod tie verejné zariadenia, ktoré by mali byť posudzované v trestnom konaní. Ja som pripravený niesť 
všetky dôsledky, zaplatiť pokutu a hlavne, odpustite mi a prepáčte každému, komu som ublížil, pretože 
najdôležitejšie na tom je, že som nikomu neublížil, fyzicky nepoškodil nič iné, vážnejšie a verte, že keby 
som niekomu ublížil alebo poškodil niečo cenné, tak urobím okamžite zodpovednosť za poškodený 
semafor za 1500 eur. To, čo so mnou robia, nech si každý urobí...“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, ale zákon hovorí jasne, že dopravná nehoda je aj vtedy, keď 
znefunkční sa cesta alebo všeobecne prospešné zariadenie. Neviem teda, či ten semafor do toho spadá 
alebo nespadá. Je to verejnoprospešné zariadenie.....“ 
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Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „No ale viete, pán redaktor, máte tu 
napísané otázky, ale veď ani advokáti nevedia, že či všeobecne prospešné zariadenie je semafor, alebo 
nie. Dnes hovoria o prechode cez železnice, to, čo ma mrzí, rešpektujem pána generálneho prokurátora, 
ja si ho ctím a hlavne títo všetci rozprávajú, že generálny prokurátor je náš nejaký priateľ, dal status, 
kde definoval, že verejnoprospešné zariadenie je semafor, pričom právnici nemajú jasno či semafor to 
je.“ 
Marek Makara, moderátor: „To necháme samozrejme na právnikov, pán Danko, a ešte sa chcem teda 
vrátiť k tej udalosti a bola teda večer po nehode u vás policajná hliadka, vyzvala vás na to, aby ste sa 
podrobili krvnej skúške alebo dychovej skúške?“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Všetko čo som mal, som splnil. Všetko je 
v trestnom spise, ja od včerajška, keďže je to trestné konanie, som sľúbil, že sa k detailom vyjadrovať 
nebudem. Všetko som si splnil, aj to, čo sa pýtate, všetko bolo vyriešené.“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, ešte jedna vec, pretože aj zákon hovorí o tom, že za opustenie 
miesta nehody hrozí pokuta od 200 do 1000 eur a zákaz viesť motorové vozidlo na 5 rokov. Bol vám 
odobratý vodičský preukaz, alebo ho ešte stále máte?“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Viete čo, ja sa autá nedotknem, vodičský 
som povedal, že keď sa dá, tak dobrovoľne odovzdám, zaplatím samozrejme akúkoľvek škodu.“ 
Marek Makara, moderátor: „Čiže vám ho neobrali?“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Ale ja... viete, ešte raz, ja som poškodil 
semafor za 1500 eur.“ 
Marek Makara, moderátor: „Bola to dopravná nehoda.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Pán redaktor, prosím vás...“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, ja tomu rozumiem, ale ide o to, že ste porušili zákon, ste 
vrcholový politik, na tom semafore mohla stať nejaká žena s malým dieťaťom, našťastie sa to nestalo.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Mohla, nestála, našťastie nestála, každý 
môže mať dopravnú nehodu. Tých sa deje X, aj v ten deň bol v Bratislave veľa dopravných nehôd, som 
pripravený niesť zodpovednosť a ešte raz ospravedlňujem sa, úprimne to ľutujem.“ 
Marek Makara, moderátor: „Dobre, tak z toho, čo ste povedali, stále vlastníte vodičský preukaz, stále 
ho máte?“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Nedotknem sa auta, kým táto vec nebude 
vyšetrená a keď mi zoberú vodičský a prikážu mi zametať Dúbravku, tak ju budem zametať od rána do 
večera a urobím všetko, čo má človek, keď ho riadne vyšetria. Len dovoľte všetci, ktorý má odsudzujete, 
niektorí mi dokonca želajú smrť za niečo, vypisujú mi všelijaké veci a ten hyenizmus aj opozície je 
strašný, dovoľte aj mne, aby ma riadne preverili, čo sa stalo, neodsudzujte ma hneď a nepáľte ma na 
hranici, pretože...“ 
Marek Makara, moderátor: „Ja vás neodsudzujem, pán Danko, len sa vás pýtam normálne otázky...“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Vy neviete, čo sa deje, čo sa dialo okolo.“ 
Marek Makara, moderátor: „...ktoré súvisia s dodržiavaním zákonov, keďže ste podpredseda 
parlamentu.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Stali sa tu iné závažnejšie dopravné 
nehody, nebudem sa na nikoho vyhovárať a takýto mediálny hyenizmus sa nedial, ani keď nejaký opitý 
herec rozbil auto v Petržalke a toto, čo robia so mnou, okej som človek, ktorého chcú zničiť, aby Šimečka 
a spol ovládli. Najradšej by boli, aby som tam možno na tej havárii zomrel, vtedy by sa možno tešili.“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, dajme samozrejme pánovi Šimečkovi ako lídrovi opozície, o 
chvíľu sa k vám vrátim. Pán Danko mal dôvod zostať na mieste nehody, pretože povedal, že teda 
škodovú udalosť nahlásil na magistráte, rovnako na poisťovni, chce to všetko zaplatiť a je súčinní 
s políciou? Presvedčili vás jeho argumenty?“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Nepresvedčili. Takto, nielenže to je 
zákon, ale aj každý vodič na Slovensku vie, každý, kto má vodičák vie, že ak spôsobí dopravnú nehodu, 
tak má zostať na mieste, len preto, už len preto, aby sa vylúčilo, že požil pred cestou alkohol, aby sa 
podrobil dychovej alebo krvnej skúšky. Preto jednoducho človek a to vie naozaj každý, to není nič zložité, 
na to nepotrebujete byť právnik, to vie každý a namiesto toho pán predseda z toho miesta nehody ušiel. 
Toto samo o sebe, toto samo o sebe je tak vážne pochybenie, že my sme vyzvali pána predsedu, pána 
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Danka, aby z toho vyvodil politickú zodpovednosť, čo znamená vzdal sa postu podpredsedu národnej 
rady. Z toho, čo hovorí, je zjavné, že to, že to neurobí, že má pocit, že nič zlé nespravil. My vravíme, že 
ústavný činiteľ má ísť verejnosti príkladom a to neznamená, že musí, že nemôže sa mu stať dopravná 
nehoda, to sa môže stať každému, ale že jednoducho má konať podľa zákona, mal tam zostať. Preto 
Progresívne Slovensko, ktoré má vyše 30 poslancov v národnej rade bude žiadať o mimoriadnu schôdzu 
národnej rady na odvolanie pána predsedu z postu podpredsedu národnej rady, keďže sám odmieta 
vyvodiť akúkoľvek zodpovednosť.“ 
Marek Makara, moderátor: „Hnutie Slovensko hovorí o tom, že teda ak pán Danko neprijme nejaké 
rozhodnutie a nevyvodí politickú zodpovednosť do pondelka, tak sa začnete ako opozícia nejak 
koordinovať, už prebiehajú nejaké rozhovory, zbierate podpisy na odvolanie pána predsedu, 
podpredsedu?“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „My ako Progresívne Slovensko máme 30 
podpisov, ktoré stačia na tú mimoriadnu schôdzu. Samozrejme, budeme sa rozprávať aj s inými 
opozičnými partnermi, ktorí sa chcú pridať. To vôbec nie je žiadny problém.“ 
Marek Makara, moderátor: „Hovorí aj SaS samozrejme o tom, že to chce iniciovať.“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Áno, to je v poriadku. Tu je veľmi dôležitá 
vec otázku, ktorú ste položili aj vy a ktoré, na ktorú pán predseda neodpovedal a to je, či sa podrobil 
dychovej alebo krvnej skúške na alkohol, to predsa nie je tajomstvo to môžete povedať. To je 
jednoduchá otázka, na ktorú odpoveď áno alebo nie a viete, pán predseda, my vás nelynčujeme, nikto 
vám nechce zle, iba sa pýtame otázky ako každého iného vrcholného politika, ktorému by sa to stalo. V 
najhoršom vás budeme odvolávať z funkcie podpredsedu národnej rady, zo seba nerobte obeť, naozaj 
nikto vám ani neželá smrť, ani tu nie je žiadny hyenizmus, robíme to, čo by sa malo diať normálnej 
politickej kultúre pri každej takejto situácii, že ak vysoký ústavný činiteľ, navyše je voči nemu vedené 
trestné stíhanie, zjavne urobil niečo, čo si normálny človek nemôže dovoliť a odmieta odpovedať na 
otázku, či sa podrobil dychovej skúške, tak jednoducho buď ma sám odstúpiť, alebo ho budeme v 
parlamente odvolávať.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Ja som neodmietol, ja som povedal, že 
všetko som splnil a áno, fúkal som, stačí vám to?“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „A s akým výsledkom teda pán predseda?“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Nula.“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Čiže ste sa podrobili dychovej skúške po 
tej autonehode?“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Ja som nevypil žiaden... ja si od vás 
vyprosím, aby ste tú vytvárali fikciu môjho opitia. Ja som nebol opitý, nehavaroval som opitý, odišiel 
som, pretože som tam bol zranený a ja som vám to povedal aj v súkromnom rozhovore, že to moje 
zranenie bolo, nebudem rozprávať detaily kvôli tomu, že beží trestné konanie, ale to, čo teraz robíte 
kvôli semaforu za 1500 eur je politický hyenizmus a ja chápem, že by ste najradšej Danka utopili v lyžičke 
vody, lebo bez SNS a spojených síl by nebola táto vláda, ale v každom prípade vás ubezpečujem, že ak... 
a mám na to právo, asi nie aby príslušná polícia vyšetrila všetko, čo sa stalo, aby to dozrel prokurátor 
a samozrejme, ak by som bol odsúdený, tak prijmem akúkoľvek zodpovednosť, ale dajte mi právo, ako 
každému človeku sa možnosť brániť. Po druhé, pán Šimečka, cielene, cielene koordinovane útočíte do 
nás, raz odvolávate Blahu, samozrejme vieme aj naháňanie Petra Žigu, ktorý je trestne stíhaný, ale 
špinavosti Matoviča, aby ste si dovolili rozprávať, že ja som ako Dedeček, ktorý zabil ľudí na prechode 
pre chodcov, aby ste ma takto dehonestovali, to je hyenizmus, aby si vymýšľal, že ja som bol agresívny 
na policajtov, v živote som na policajtov nebol agresívny, ale keďže beží trestné konanie, detaily 
zodpoviem na tom vypočutí a som prvý hádam v republike, čo za semafor má mať takéto vypočúvanie, 
bežne sa za to dá pokuta, vypočuje, vyšetrí sa.“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Môžem reagovať?“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Pán Šimečka...“ 
Marek Makara, moderátor: „...prosím vás nechajme priestor aj pánovi Šimečkovi, nech môže 
reagovať.“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „To nie je hyenizmus, to sú legitímne 
otázky, ktoré by dostával každý vrcholový politik v takejto situácii bez ohľadu na to, či koaličný alebo 
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opozičný. Ja len teda, aby som tomu správne rozumel. Čiže vaša odpoveď je, že ste sa podrobili dychovej 
skúške po tej autonehode a bola negatívna. Hej? Toto sa stalo?“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Áno toto samozrejme, že každý sa musí 
podrobiť, ale ja vám odpoviem jednu vec, že to, čo robíte, je už taká hrubá manipulácia informácií, že 
mňa niekto našiel podľa nejakej olejovej stopy, vôbec to nie je pravda.“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „To povedala polícia.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Ale to nie, to povedal pán redaktor 
jedných médií. Ja od tejto chvíle sa k tejto veci budem vyjadrovať len už pred orgánmi činnými v 
trestnom konaní. Po druhé, moja povinnosť je dať súčinnosť, ktorú som dal a ešte raz, verejnosti sa 
úplne a vážne ospravedlňujem tak ako koalícii. Ďakujem za podporu pánovi Ficovi a urobím všetko 
preto, aby som svoje práva obhájil a nemáte dovtedy žiadne právo má kameňovať.“ 
Marek Makara, moderátor: „Na to všetko máte samozrejme právo, pán Danko, ja to chcem, len teda 
aby sme to uzavreli tým, že teda v podstate ste sa podrobili dychovej skúške a je tam výsledok tá polícia, 
výsledok polície.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Každý sa musí pri kontakte s políciou 
splniť všetky veci, čo chcela polícia odo mňa od zadržania auta, od všetkých súčinnosti som splnil, ale 
príčinné súvislosti celého skutku, čo, kedy, kde, ako bolo, môžem a musím vysvetliť už len príslušným 
orgánom v činnom v trestnom konaní. O to viac, že pod to zobral dohľad priamo pán generálny 
prokurátor Žilinka a tu je aj dôkaz toho, že Žilinka nepracuje pre žiadnu koalíciu a že Žilinka nie je žiaden 
sluha Fica, Danka, Pellegriniho a že dozrie na to, že to bude objektívne vyšetrené, pretože za 
normálnych okolností...“ 
Marek Makara, moderátor: „To aj verejnosť očakáva, pán Danko.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „...každý smrteľník by dostal pokutu, iba 
Andrej Danko má dostať podľa nich trest smrti.“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko. Môžete reagovať, pán Šimečka.“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Aj by som teda rád zrekapituloval, lebo 
teda to je dôležitá informácia, že pán Danko potvrdzuje, že sa podrobil dychovej skúške a že bola 
negatívna, tak my sme sa potom aj chceli spýtať ministra vnútra, či sa s tým takto bude pracovať, lebo 
to by bolo naozaj škandalózne, aby verejný činiteľ, politik mal nejaké iné zaobchádzanie než bežný 
človek, lebo keby sa to takto udialo, keby sa to takto udialo, tak potom prečo, prečo pán Danko ste 
utiekli z miesta činu, keď ste nepili alkohol? Prečo ste tam nepočkali na políciu? Opäť vravím, že ak 
človek spôsobí dopravnú, má tam zostať... nechajte, nechajte ma, hovorili ste dlho, nechajte ma 
dohovoriť, nechajte ma dohovoriť. Bežne sa zverejňuje, či prebehla dychová skúška alebo nie, pri 
normálnych autonehodách sa to často dozvedáme aj z médií, polícia to potvrdzuje...“ 
Marek Makara, moderátor: „Áno, koľko vodič nafúkal a podobne.“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „..čiže neviem, prečo to teraz polícia 
odmieta potvrdzovať a budeme sa na to pýtať aj ministerstva vnútra, ale faktom zostáva, faktom 
zostáva, že keby normálny človek ušiel z takéhoto miesta dopravnej nehody, tak je považovaný za 
niekoho, kto pil alkohol, lebo sa odmieta podrobiť dychovej skúške a hľadelo by sa na neho ako keby 
pil, čiže to je jedna vec, no a druhá vec, je voči vám vedené trestné konanie, ale už aj bez ohľadu na to 
ako skončí, ste jednoducho porušil zákon a za to v rámci nejakej politickej kultúry máte niesť politickú 
zodpovednosť a nemáte zostávať jednej z najvyšších ústavných činiteľov a nezľahčujme to, nezľahčujme 
to, viete čo tam mohli byť ľudia, to bolo na prechode. Máme na Slovensku problémy s tým, že desiatky 
ľudí ročne umierajú na uliciach. Mali sme tu tragédiu na Zochovej...“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Šimečka, pán Danko v úvode povedal, hneď vám dám priestor, pán 
Danko. Pán Danko hneď v úvode povedal, že teda, ak teda polícia zistí a vyhodnotí, že bol, že bol 
porušený zákon a že je istým spôsobom teda vinný, že je pripravený prísť s nejakým s nejakým politickým 
vyvodením zodpovednosti, je to pre vás iba to, aby sa vzdal pre opozíciu postu podpredsedu 
parlamentu, alebo aby sa vzdal aj mandátu poslaneckého?“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „V tejto chvíli ho budeme odvolávať z 
postu podpredsedu parlamentu za to, že spôsobil dopravnú nehodu a namiesto toho, aby počkal na 
políciu, tak ušiel z miesta činu, čo je proti slovenskému zákonu.  A každý vodič to vie. Jednoducho takto 
sa ústavný činiteľ nemá správať, preto ho budeme odvolávať.“ 
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Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Tak ja si, ja si od vás, pán Šimečka, po 
prvé vyprosím slovo ušiel, dobre? Odišiel som, pretože, opakujem ešte raz, je rozdiel dopravná nehoda 
a škodová udalosť. Každý šofér vie, že je to rozdiel. Ja som žil v predstave toho, že ak som nespôsobil 
veľkú škodu, mám právo sa ošetriť a odísť. Ja som zo žiadneho miesta neušiel, aby bolo jasné a asi kde 
by Andrej Danko ušiel? Pri svojom mene, pri tom, že každý ma vníma na 1000 metrov a každý vie, kto 
som, po ďalšie, pred žiadnou zodpovednosťou ujsť nemôžem, ale viete, akú ja mám zodpovednosť 
politickú? Presne aby ľudia ako vy, Sulík sa nedostali k moci, vy keby ste mohli, tak má poškodíte, 
pošpiníte a vyprosím si od vás slová ušiel a vyprosím si od vás to, aby ste ma obviňovali z niečoho, čo 
budem prvýkrát v histórií Slovenskej republiky za semafor trestne stíhaný a nech pán generálny 
prokurátor splní všetky povinnosti a ja vás ubezpečujem, že akonáhle sa ukáže, že som schybil, že som 
odsúdený, tak vyvodím zodpovednosť, nebudem škodiť koalícii, spájaniu národných síl, ale dovtedy, 
dovtedy...“ 
Marek Makara, moderátor: „Odstúpite z postu podpredsedu?“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Nechajte ma sa rozhodnúť v momente, 
keď bude táto vec riadne vyšetrená. Ja viem, že mnohí ľudia aj okolia vášho, aj z vášho by najradšej 
Danka utopili v lyžičke vody. Nikomu z vás tú radosť neurobím. Som predseda Slovenskej národnej 
strany, mám zodpovednosť za koalíciu a verte tomu, že za mnohé iné veci vo svete ľudia neodstupujú 
pri takýchto veciach, že odpália semafor za 1500 eur, ale ľuďom ako vy tú radosť neurobím, pán 
Šimečka.“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Odstupuje sa napríklad v Nemecku, ale 
to nechajme bokom, lebo to nie je osobné. Je to, že odišiel z miesta činu a za druhé...“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Viete, čo si vážim, veľmi to slovo zvážte, 
odišiel alebo ušiel. Odišiel.“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko.“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Bežne sa používa ušiel, keď sa niečo 
takéto udeje. Bežne sa to používa.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Bežne, keď buchnem do zvodidla alebo 
do zariadenia, tak keď tá škoda nie je veľká, tak sa bežne sta...“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Ale bola to dopravná nehoda.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Pán Šimečka, už aj vy prestaňte, ráno 
som išiel...“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, poprosím vás.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Nie. Mám pocit koordinácie vašich 
otázok.“ 
Marek Makara, moderátor: „Ja sa vás pýtam len na základe toho, čo zaujíma verejnosť, pán Danko.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Ja som povedal na úvod, ospravedlňujem 
sa verejnosti, mám zodpovednosť jedine voči svojim voličom a koalícií, politickú zodpovednosť voči 
žiadnemu Šimečkovi, ani denníku N sa spovedať nemusím a všetky detaily a verte, že tie detaily 
ozrejmím pri výsluchu, tak ako som uviedol pri prvotnej výpovede polícii, ráno magistrátu sa chystám 
zaplatiť 1500 eur škody, kontaktoval som takisto aj príslušnú poisťovňu, splnil som si všetky povinnosti 
a ospravedlňujem sa.“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, ak nemáte záznam o dopravnej nehode, kto preplatí škody 
vám alebo strane, ktorá vlastní auto?“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Tak. Ja. Ja zaplatím všetky škody, keď 
poisťovňa povie, že nie je si vedomá, preto aj stĺp nechcem, aby zaplatila poisťovňa, zajtra ráno idem 
na magistrát, chcem zaplatiť 1500 eur ja a takisto ak poisťovňa povie, že má len akýkoľvek náznak pri 
mojom vozidlu, že ho nepreplatí, aj to zaplatím Slovenskej národnej strane škodu ja osobne.“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Môžem, poslednú vec k tomu, lebo vy 
hovoríte, že máte zodpovednosť len voči vašim voličom a to nie je pravda. Ako podpredseda národnej 
rady máte širšiu zodpovednosť, máte zodpovednosť voči celej verejnosti. Rovnako máte zodpovednosť 
za bezpečnosť ľudí, ktorí stoja na ceste, aby ste ju ohrozil. To nie je o tom, že ste zrámoval nejaký stĺp, 
to sa naozaj môže stať, ale to nebol niekde stĺp v nejakom opustenom poli, tam mohli stáť ľudia, ohrozil 
ste ľudí, aj keď našťastie sa nikomu nič nestalo, tak to prosím vás nezľahčujte a teraz nejde o to, že či 
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zaplatíte, nezaplatíte, či vám zoberú vodičský preukaz alebo nie. Tam ide o to, či ste naozaj sa podrobili 
dychovej skúške a tá bola negatívna. Vy to tvrdíte, ja týmto chcem aj vyzvať ministerstvo vnútra a 
políciu Slovenskej republiky, aby to potvrdili, lebo nesprávali ste sa tak. Tým, že ste ušiel, dobre odišiel 
z miesta činu, to väčšinou robia ľudia, ktorí nechcú, aby im dali policajti fúkať. Ak polícia potvrdí, že tá 
skúška bola negatívna, je to iné, veď my ani nehovoríme, že máte ísť do basy. Iba hovoríme, že toto je 
vec, za ktorú sa odstupuje z miesta podpredsedu národnej rady, nič iné.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Takto, odísť z miesta môžete, pokiaľ sa 
pozriete a nikomu nespôsobil škodu, čo som nespôsobil. Po ďalšie, bol večer semafor nebol funkčný. Po 
ďalšie, hovorím teraz prvýkrát a povedal som vám to a myslel som, že nebudete tak neférový, zranil 
som sa veľmi a potreboval som sa ošetriť.“ 
Marek Makara, moderátor: „Môžete povedať, čo sa vám stalo?“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Nie, nemôžem povedať.“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnuti: „Mohli ste zavolať záchranku.“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, argumenty na to, čo ste teraz povedali, zákon v paragrafe 65 
o cestnej premávke hovorí, už som to raz spomenul, vašou povinnosťou pri dopravnej nehode bolo 
zastaviť vozidlo, privolať políciu a zdržať sa pitia alkoholu či iných návykových látok do príchodu polície, 
to ste neurobili. Poďme to... posuňme to ešte trošku ďalej. Odvolávať vás chce opozícia, premiér Robert 
Fico vás podržal...“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Ste mi poslali otázky, že to bude dopravná 
nehoda relácia O 5 minút 12?“ 
Marek Makara, moderátor: „Pôjdeme aj ďalej, samozrejme už to ukončíme. Pozrite si reakciu vášho 
koaličného partnera a predsedu Hlasu Petra Pellegriniho.“ 
 
- zo záznamu 
Peter Pellegrini (Hlas-SD), predseda NR SR, predseda strany: „Určite toto nemôžeme prejsť len tak, ak 
sa to potvrdí, to by bol aký vzor pre občanov Slovenskej republiky? Ak by sa potvrdilo, že pán 
podpredseda národnej rady porušil zákon, no tak určite by potom musel nejakým spôsobom asi na to 
reagovať, minimálne vo vzťahu možno k svojej pozícii v národnej rade.“ 
- koniec záznamu 
 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, nie je to len opozícia, ktorá teda možno samozrejme vás 
vyzýva na... ak teda sa všetko, samozrejme, ak vyšetrovanie potvrdí, že ste pochybil a porušil zákon, 
aby ste teda vyviedol nejakú politickú zodpovednosť, vy ste už teda pripustili, čo si majú diváci a opozícia 
potom teda predstaviť? Vzdáte sa poslaneckého mandátu, alebo len teda postu podpredsedu 
parlamentu?“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Poslanecký mandát som si tvrdo 
vybojoval a zanikne mi, ak by som spáchal nejaký trestný čin. Po druhé, viete mi je trošku ľúto pána 
Pellegriniho v tom, že tak zneužíva tú situáciu, lebo jeho podpredseda za politickú stranu Hlas pán Žiga 
je stíhaný v jednej kauze oveľa podľa mňa závažnejšie ako zrolovanie semaforu. Ja nie som taká hyena, 
aby som povedal pánovi Pellegrinimu, že aby nám nominoval nového podpredsedu parlamentu. Po 
ďalšie, je táto vec vyšetrovaná, zopakujem, nikomu som neublížil, chvála pánu bohu viete, tí anjeli 
naozaj má pravdu pán Šimečka, bolo by horšie, keby som niekomu ublížil, spôsobil väčšiu škodu, ešte 
raz, sypem si popol na hlavu, ďakujem pánu bohu, že som neublížil na tej zľadovatelej ploche. Detaily 
vysvetlím polícii tak, ako som dal aj pri prvotnom vypočutí, čo sa týka ale toho, čo urobil pán Pellegrini, 
je mi to aj ľudsky ľúto, ale aj chápem jeho pozíciu, pretože som avizoval aj kandidatúru na prezidenta s 
tým, že máme aj svoje nešváry. Toto sa celkom nerobí a ak by chcel navrhnúť odvolať mňa pán 
Pellegrini, tak potom trestné stíhanie má aj pán Blaha za Che Guevaru, trestné stíhania má pán Žiga za 
nejaké iné činnosti, takže každý máme právo ako podpredsedovia sa obhájiť...“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, otvoríte schôdzu na vaše odvolávanie? Otvorí to koalícia, 
alebo teda nebudete hlasovať za program, ako to včera poslanec Michelko a zhodíte zo stola?“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Ale veď je asi aj schôdza na odvolávanie, 
počúvajte, je aj schôdza na odvolávanie pána Blahu, mňa odvolávali desaťkrát, Mikulca takisto x-krát. 
Samozrejme, že koalícia pokiaľ sa nedohodne, keby mne reagoval každý koaličný partner tak, tak ja 
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samozrejme reagujem inač. Ešte raz ďakujem Robovi Ficovi, s ktorý som na uliciach 3 roky bojoval, aby 
títo ľudia nezvládli, za podporu, a na druhej strane, prosím nemôžem sa viac detailne vyjadrovať, beží 
vyšetrovanie a ja si všetky povinnosti splním. Len prosím vás, kto je vinný, nech hodí kameňom a po 
ďalšie, semafor 1500 eur, keby som niekomu, pán Šimečka, ublížil a spôsobil väčšiu škodu, všetku 
zodpovednosť beriem na seba a keď chcete, budem zametať naozaj Dúbravku od rána do večera na 
verejnoprospešných prácach.“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Šimečka, ste pripravení na to, že teda koalícia tú schôdzu na prípadné 
odvolanie pána Danka neotvorí a možno máte taký pocit z toho, čo ste si vypočuli, že to môže koalíciu 
aj deklarovanú jednotu osloviť?“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Uvidíme, v každom prípade teraz to 
vyzerá, že som jediný podpredseda národnej rady, ktorý nie je trestne stíhaný z tých štyroch, zaujímavá, 
zaujímavá situácia. Takto, je otázka, čo urobí Peter Pellegrini, čo urobí koalícia, ja som tiež zvedavý, že 
či dáva pánovi Dankovi amnestiu, ako to chcú urobiť so všetkými svojimi kamarátmi, tým trestným 
zákonom, alebo že či naozaj sa potvrdí to, čo neustále pán Pellegrini hovorí, že potrebujeme nejakú 
úroveň politickej kultúry a k nej patrí aj to, že ak vysoký ústavný činiteľ takto pochybí, koná v rozpore 
so zákonom, tak by sa mal vzdať mandátu. Uvidíme, že či pán Pellegrini jak k tomu pristúpi principiálne, 
alebo zobchoduje podporu, amnestiu pre Andreja Danka za prezidentské voľby.“ 
Marek Makara, moderátor: „Treba v prvom rade počkať na vyšetrovanie.“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Tuto je veľmi dôležité, že ministerstvo 
vnútra patrí Hlasu, hej, pán Matúš Šutaj Eštok je ministrom vnútra a ja teda naozaj opäť sa k tomu 
vraciam, ho chcem vyzvať, aby teda potvrdilo ministerstvo vnútra, polícia Slovenskej republiky, že tam 
došlo k tej dychovej skúške a že bola negatívna, lebo to je kľúčová informácia v tomto celom, pretože 
tak, ako sa pán Danko správal ten večer, tak by sa správal človek, ktorý by odmietal tú dychovú skúšku, 
lebo by možno pil, z čoho vás neobviňujem, lebo nemám ten dôkaz, len práve chcem, aby polícia týmto 
spôsobom potvrdila, alebo rozptýlila tie obavy a tu to musíme dôrazne odmietnuť to, čo hovorí pán 
Danko, že za to, že sa nikomu nič nestalo, chvalabohu, tak to vlastne nie je taký problém. Veď problém 
je aj to, keď človek šoféruje opitý, aj keď nehavaruje, len ho zastavia. To neznamená, že za to, že sa 
našťastie nikomu nič nestalo, že je to v poriadku a že hocikto teraz môže len tak utiecť alebo odísť z 
miesta dopravnej nehody. Nehovoriac o tom, že máte byť ako politik vzorom pre verejnosť a toto naozaj 
nie je príklad, ako by sme chceli, aby sa ľudia správali, keď spôsobia dopravnú nehodu, tak ujdú, odídu 
z miesta a bohvie, či sa teda podrobili tej dychovej skúške.“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, ak chcete ešte môžete reagovať a prejdeme na ďalšiu tému.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Ja len, že 25 minút tu robíte analýzu 
niečoho, čo prepáčte... áno, áno, áno, len to je predmetom vyšetrovania a je asi logické, že pri každom 
strete s políciou a ja som v kontakte s políciou bol, musia byť vykonané všetky úkony, oni boli vykonané, 
tak ako zákon káže.“ 
Marek Makara, moderátor: „Ale informácia o dychovej skúške nie je nejaká neverejná alebo čo.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Ale ja, ja nemám právo v tejto fáze niečo 
rozprávať po tom, keď generálny prokurátor povie, že to bude predmetom trestného vyšetrovania, 
napriek tomu som vám zareagoval, lebo vidím tie manipulácie mediálne. Po ďalšie, je tu aj ďalší výklad, 
že či vôbec semafor spadá alebo nespadá do toho výkladu. Vyzerá to tak, že nikdy v histórii za Slovenskej 
republiky za toto trestné stíhanie nikto nebol, nech som trestne stíhaní, nech ma upália, aký trest mi... 
už ma nechajte chvíľu rozprávať. Ešte raz, prijmem akýkoľvek trest, verejne sa ospravedlňujem, hanbím 
sa ako človek za to, že som nezvládol to vozidlo. Ďakujem bohu, že som nikomu neublížil, celú škodu 
nahradím, dovoľte mi ešte raz vás poprosiť, skôr než ma hanobíte, aby to vyšetrila polícia a po ďalšie, 
ja predstúpim pred tých, ktorí sú mi najbližší a to je predsedníctvo Slovenskej národnej strany, 
porozprávam sa s vedením SNS, budem sa rozprávať s poslaneckým klubom, ktorí nás volili, budem sa 
rozprávať s koaličnými partnermi. Nikomu v živote som neubližoval, nechcem ničiť život ani kariéru, ale 
cítim zodpovednosť, aby kriváci, odpustite mi, vládli v tomto štáte, ako Sulík, aby sa vrátila k moci 
squadra azura, ktorá tu vládla na čele s Matovičom, ktorý klame o mojej agresivite k policajnej hliadke 
a odpustite mi, pán Šimečka, ja nedovolím, aby liberálny slniečkári, proamerickí ako vy, vládli, nikdy 
v živote, budete môj tvrdý súper. Vždy aj s Denníkom N, SME-čkami, Aktualitami, viete o čom ste ma 
presvedčili teraz a ja vám poviem niečo exkluzívne, že pôjdem aj do prezidentského boja preto, aby takí 
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kriváci, akých vy nominujete, Korčok, ktorý mal problémy s agentúrou Evkou, aby ľudia ako vy a ak 
budem vidieť, že mám málo hlasov, spojím sa s najsilnejším národným kandidátom a viete prečo som 
sa spojil s Huliakom a Tarabom, aby ľudia ako vy sa nedostali k moci, lebo vy na jednej strane, keď...“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Musím na to zareagovať.“ 
Marek Makara, moderátor: „Môžete zareagovať a posunieme sa ďalej poprosím vás.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „...keď niekto niekoho na prechode zrazil 
a zabil, sa mohol stať generálny prokurátor, aj keď sa to vyšetrilo, ale keď niekto zrazí semafor, podľa 
vás nemôže byť prezident, tak ja vám teraz ukážem, že idem do boja, ale ak polícia uzná, že som sa 
schybil, tak sa z každej z týchto pozícií nemám problém stiahnuť, ale neobviňujte ma z niečoho, čo nie 
je pravda.“ 
Marek Makara, moderátor: „Dobre, pán Danko, uzavrime to, pán Šimečka.“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Som veľmi rád, že sme sa dozvedeli, že 
pán Andrej Danko bude kandidovať na prezidenta, tak to je veľká informácia.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Proti takým špinavým ľuďom a smradom 
ako sú médiá, nie, lebo vy ste, vy ste...“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Nechajte ma dohovoriť. Brzdite, pán 
Danko, brzdite.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „...vy ste nebezpeční ľudia pre Slovensko. 
Vy ste nebezpeční ľudia.“ 
Marek Makara, moderátor: „Mali ste dosť priestoru, pán Danko, nechajte pána Šimečku, nech sa páči.“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Ja len teda dúfam, že si všetci diváci 
dobre všimli, čo sa tu za poslednú polhodinu odohralo, lebo pán Danko hovorí o tom, ako zaplatí 
poistku, ako bol súčinní s políciou a čo všetko a ako je to všetko nevinné alebo len stĺp. A potom tak 
medzi rečou prizná, že teda bola dychová skúška, ale je negatívna. Keby hypoteticky, neobviňujem vás 
priamo z ničoho, keby to tak naozaj bolo a tí policajti večer prídu za ním a má negatívnu dychovú skúšku, 
toto hovorí už dva dni, už dva dni sa bráni tým, že veď ja som nepil alkohol a mám na to potvrdenie od 
polície, že to bola negatívna dychová skúška. Keby to takto bolo, tak to hovorí od piatku rána, aby sa, 
aby sa obhájil, to zrejme to tak nebolo, inak by, inak by o tom hovoril oveľa, oveľa proaktívnejšie. To 
len dúfam, že si všetci všimli, že ako o tom pán Danko hovorí a môžeme ísť ďalej.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Môžem z vášho obviňovania?“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Ja vás neobviňujem.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Ja som vám povedal, som sa zranil, 
povedal som vám aj vonku aj pri toalete, že som sa vážne zranil? Povedal som vám, že som sa musel 
dať v nejakom momente dokopy. Po ďalšie, toto čo robíte je špinavá fabulácia a manipulácia a ja v tejto 
republike urobím všetko pre to, aby koalícia Fico, Pellegrini, Danko vydržala napriek tomu, čo mi urobil 
opäť Pellegrini a po ďalšie, ja chápem, že čo vy v tejto spoločnosti robíte, Fica naháňate za byt, mňa 
likvidujete za semafor. Najradšej by ste nás udusili, utopili, aby ste proamericky tu vládli, aby aby 
napríklad nadácia Šimečku dostávala peniaze od ministerstva kultúry. Ja vám poviem, čo títo ľudia 
robia, títo ľudia sa usmievajú, rozoberali štát cez všelijaké nadácie, sysle a všelijaké veci...“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, ale aj vy máte svoju minulosť vo vládnutí a obviňujú vás 
z viacerých vecí...“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Ja som tri roky pán redaktor, tri roky ma 
títo ľudia vypočúvali, prenasledovali, keby som len euro ukradol, tak ma zavrú, tak nás nenávidia a viete 
čo, do poslednej chvíle ostanem v politike, aby ľudia ako vy a vaši spojenci ste sa nedostali k moci. 
Môžete ma obesiť, zadrhnúť, budem bojovať za tento národ stále. A neuškŕňajte sa.“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, na základe toho, čo hovoríte, ste pripravený v prezidentskej 
kampani čeliť všetkým tým nepríjemným otázkam aj ohľadom tejto dopravnej nehody, aj teda pred 
médiami, aj pred verejnosťou, lebo vy ste ešte pred časom pre Plus 1 deň hovorili na adresu pána 
Pellegriniho, o každom kandidátovi by mali určite vedieť občania, aký je jeho zdravotný stav, aká je jeho 
orientácia, správanie, vrátane finančnej hotovosti, ďalej ste povedali, že musí povedať, koľko má detí, 
koho, má rád a s kým žije, teda či ste v podstate aj vy pripravení čeliť všetkým samozrejme nepríjemným 
otázkam, ktoré sa s tým týkať budú.“ 
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Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Viete čo, tak, ako každý, aj ja musím čeliť 
otázkam, ale áno, najhoršie byť dneska biely a milovať ženy, ako som povedal v jednej relácii, pretože 
títo ľudia, títo ľudia oni len vytvárajú konflikt, majú peniaze z Ameriky a najradšej by boli, aby boli na 
čele ľudia, ktorí majú inú orientáciu, pretože im je to jedno. Korčok je človek...“ 
Marek Makara, moderátor: „Skúste hovoriť o sebe, pán Danko.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Tak sa ma pýtate na druhých.“ 
Marek Makara, moderátor: „Áno, ale ja sa pýtam aj samozrejme na vás, či vy teda budete všetkému 
ochotný čeliť, čo sa týka vás...“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Desať rokov som predseda SNS a čelím 
špinavostiam od toho, že som otváral listy. Obviňovali mi, že som dal fyzicky biť Matoviča.“ 
Marek Makara, moderátor: „Dobre. Na jednej strane chcete udržať koalíciu pokope, ak teda polícia a 
súdy uznajú, že ste vinný, tak ste ochotní aj teda vyvodiť politickú zodpovednosť, ale ako potom chcete 
udržiavať dobré vzťahy v koalícii, keď aj Peter Pellegrini sa nedávno vyjadrilo, že teda jediný, kto môže 
rozbiť koalíciu, ak sa rozhodne, tak ste to vy konkrétne vy a pred pár dňami v jednom rozhovore ste pre 
Startitup potvrdili, že chlap v jeho veku by mal mať viac miláčikov ako len psa Gerryho. Teda ako si vy  
vôbec predstavujete tie vzťahy v koalícii, keď takýmito dajme tomu nepriamy odkazmi v osobnej rovine 
posielate cez médiá Petrovi Pellegrinimu?“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „No, ak by koalícia mala niekoho 
nominovať na prezidenta, nikto nemá na to väčšiu mentálnu výbavu a silu ako Robert Fico. My ho aj 
budeme vyzývať, aby kandidoval na prezidenta, ak nie a Peter Pellegrini chce kandidovať na prezidenta, 
tak som niekoľkokrát bol za ním a žiadal o podporu, keďže mi ju nedal, povedal som, že musíme začať 
skúšobne zberať podpisy, čo sme začali robiť a samozrejme, že je tu aj pán Harabin, ktorý je silný 
národný hlas a preto som aj tu teraz povedal, že budeme ešte rokovať aj s pánom Harabinom, lebo je 
otázka, ja chcem, aby národný hlas neprepadol. Peter Pellegrini má v mnohých veciach liberálne názory, 
má bližšie v niektorých veciach aj k pani Čaputovej, ale profesionálne...“ 
Marek Makara, moderátor: „Ale o čom chcete s pánom Harabinom rokovať, keď ste teraz pred chvíľou 
potvrdili, že idete kandidovať?“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „No aj o tom, čo sa vám povedal, ak ste 
nepostrehli, že ak by som videl, že nemám silný národný hlas, podporím iný silný národný hlas počas 
kampane. Ja teraz nemôžem zradiť tých, ktorí dôveru mi dali kandidovať, mám zhruba 17 000 podpisov, 
ale chcem povedať, verím, že aj Pellegrini si uvedomuje, keďže odišiel od Roberta Fica, tri roky som ja s 
Ficom chodil po demonštráciách, Peter Pellegrini ani raz nami nebol a do poslednej chvíli som sa bál, že 
práve s týmito ľuďmi, pretože má blízko aj ku Korčokovi, Šimečkovi, pôjde do vlády. Profesionálne 
Petrom Pellegrinim si ruku podám. Hlas, Smer a SNS musia vydržať pokope. Ja som sa dohodol aj to, že 
prezidentská kampaň ak by aj medzi nami, Pellegrinim a Dankom vznikali animozity, nesmie ohroziť 
stabilitu vlády Smeru, Hlasu, SNS. Ešte požiadam o stretnutie Fica, Pellegriniho aj seba, aby som do 
poslednej chvíle to vyriešil.“ 
Marek Makara, moderátor: „Čiže je ešte nejaká šanca, že by SNS mohla podporiť Petra Pellegriniho v 
kandidatúre?“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Ja vám poviem, že zajtra máme 
predsedníctvo, pred ktoré idem predstúpiť kvôli dopravnej nehode. Potom sa chcem zodpovedať svojim 
poslancom a aké rozhodnutia urobíme, len aby bolo jasné, mňa ako človeka neskutočne mrzí, keď 
niekomu ublížim a kazím život. Cítim zodpovednosť za koalíciu, cítim, že keby som aj teraz na základe 
Šimečkovho tlaku ustúpil, tak oni povedia, že mali pravdu, že Danko bol opitý a neviem aký. Ja si to 
musím sám zanalyzovať, ale ešte raz, končím túto debatu s tým, ospravedlňujem sa, v živote každému, 
komu som ublížil a škodu, ktorú som spôsobil, pán Šimečka, verte, že do posledného centu vyrovnám a 
nielen finančnú, aj ľudskú. Ja nie som človek, ktorý by bol nejaká hyena.“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Šimečka, je to dobrá informácia pre opozíciu a pre Ivana Korčoka, že 
v podstate koalícia nemá spoločného kandidáta na prezidenta?“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Úprimne ja neviem, pretože pán 
predseda pred chvíľou povedal, že bude kandidovať na prezidenta, potom zase povedal, že sa má 
poradiť predsedníctvom, že možno podporí Štefana Harabina, to je ako s tým, či bola tá dychová skúška, 
alebo nebola, to človek nevie, lebo každú chvíľu hovorí niečo iné. Ale to, čo chcem povedať ja úplne 
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jasne a prečo podporujeme Ivana Korčoka je, že jednak je to skúsený diplomat, jednak je to človek, ktorý 
vždy slúžil vlasti a slovenským záujmom a myslím, že bude veľmi dobre reprezentovať aj Slovensko 
navonok a zároveň bude vnášať aj pokoj, stabilitu a prinášať skúsenosť aj dovnútra pri vládnutí na 
Slovensku. A druhá vec je, že táto vláda má väčšinu v parlamente, tesnú, ale má, teraz si chce podmaniť 
prokuratúru, robí čistky na polícii, má zálusk aj na ústavný súd a jednoducho nemôže mať všetko. Tá 
rola prezidenta je dôležitá aj pri istom vyvažovaní rovnováhy moci ktorú demokracia potrebuje, 
potrebuje brzdy a protiváhy a my jednoducho nemôžeme dopustiť, aby táto vládna koalícia, ktorá 
dokopy získala vo voľbách iba 43 hlasov, čo je jeden z najmenších počtov vôbec v dejinách, aby táto 
vládna koalícia mala ešte prezidenta v podobe Petra Pellegriniho, tam si myslím, že už vzhľadom na to, 
aké majú chúťky, čo robia s tým pro mafiánskym balíčkom, s tým kompetenčným zákonom, tam by bola 
ohrozená demokracia na Slovensku.“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Šimečka, rozumiem vaším argumentom, ale tak ako koalícia nie je 
dohodnutá na jednotnom kandidátovi, ani opozícia ešte nie je dohodnutá úplne na Ivanovi Korčokovi.“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Uvidíme.“ 
Marek Makara, moderátor: „Zatiaľ ste vy vyjadrili podporu, niektoré menšie strany, SaS stále trochu 
váha, KDH to zvauje...“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „SaS neváha, to je len otázka komunikácie 
a načasovania.“ 
Marek Makara, moderátor: „Ale oficiálne to ešte neoznámili.“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Áno, my sme to oficiálne neoznámili skôr 
ešte v decembri, ale tá podpora opozície pre Ivana Korčoka minimálne časti opozície je zrejmá, 
dlhodobá, deklarovaná a možno sa pridajú aj ďalšie strany, to neviem, opozičné, to uvidíme, ale...“ 
Marek Makara, moderátor: „Pridá sa aj KDH, lebo s nimi organizujete aj tie opozičné protesty proti 
vláde?“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Tie opozičné protesty sú proti jednak 
rušeniu špeciálnej prokuratúry a proti tomu znižovaniu trestov za hospodárske, majetkové trestné činy, 
za krádeže, kde vládna koalícia týmito zmenami fakticky pozýva na Slovensko mafiánov a kriminálnikov 
z celého sveta, lebo všetkým ohlasuje, že keď ukradnete dajme tomu auto do 35 tisíc, tak je to 
podmienka a keď niekomu vykradnete byt, tak vám hrozí nanajvýš podmienka.“ 
Marek Makara, moderátor: „K tomu sa už o chvíľu dostaneme samozrejme, ale teda či sa premenia 
tieto protesty na mítingy pre Ivana Korčoka?“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Pozrite sa, že... tu je veľmi dôležité vedieť, 
že Robert Fico a vládna koalícia chceli mať ten promafiánsky balíček schválený ešte pred Vianocami, 
aby potom pokojne mohli kampaňovať v prezidentských voľbách. No a ja si myslím, že jedným z cieľov 
aj nás, ale aj vôbec tých verejných protestov by malo byť povedať, že toto je téma, ktorá patrí aj do 
prezidentských volieb a preto aj pokračujeme v tých protestoch a preto aj pracujeme v parlamente tak, 
ako pracujeme, lebo toto je tak zásadné ohrozenie právneho štátu a tak zásadné ohrozenie bezpečnosti 
ľudí, kvôli tomu znižovaniu trestov, že by to malo byť súčasťou prezidentskej kampane a Peter Pellegrini 
ako kandidát sa nebude môcť dištancovať od toho, nebude z toho môcť utiecť, lebo je to aj jeho 
zodpovednosť, on to Robertovi Ficovi pomáha pretláčať a to je niečo, čo na tých protestoch zaznieva.“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, vyžiadať aj od Petra Pellegriniho v prípade, ak sa stane 
prezidentom, chcete mať informácie, teda kto povedie, alebo kto bude predsedom, predsedom 
parlamentu, či sa má vzdať funkcie predsedu, alebo nemá vzdať, máte odpovede na tieto otázky?“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Pozrite sa, sú tu rozporuplné vyhlásenia, 
máme tu vyjadrenia, že by mal ostať šéfom Hlasu, no neviem si predstaviť, ak by pán Pellegrini bol 
prezident, ako bude koaličná rada vyzerať a musí byť z funkcie a politicky, samozrejme...“ 
Marek Makara, moderátor: „Viete si to predstaviť, že by tam chodil prezident?“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Môžete ma nechať chvíľu, že, lebo chcem 
reagovať na viac vecí. Pre mňa najskúsenejším politikom, či sa to Šimečkovcom páči, či nie, je Robert 
Fico. Nikto nemá mentálne na to, aby bol dobrým prezidentom. Pod dobrým prezidentom rozumiem 
národným, sociálnym, kresťanským a skúseným, pretože to, čo nám tu už raz vytvorili... “ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, ale je to len vaše želanie, alebo teda máte nejaké informácie, 
že Robert Fico zvažuje kandidovať na prezidenta?“ 
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Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Môžem dopovedať? Môžem to povedať?“ 
Marek Makara, moderátor: „Ja to len posúvam ďalej.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Po proamerických prezidentoch pánovi 
Kiskovi a Čaputovej, ktorú vytvorili proamerické živly na čele so Šimečkovcami, nesmie tu byť Korčok, 
ktorý prezlieka kabáty. Korčok bol v našej vláde. Bez Fica a Danka by nebol veľvyslanec Spojených štátov 
amerických. Nehovoriac o tom, že Korčok bol spojený s agentúrou Evka, o ktorých Denník N písal, aké 
sú to kauzy a rozkrádačky, ale keďže pán Robert Fico pravdepodobne nechce kandidovať a ja, keby Fico 
kandidoval, podporím Pellegriniho aj za premiéra, pretože áno, bol dobrý premiér, ale takisto v 
mnohých veciach má prekvapuje Petrove správanie a to, čo je moje právo sa pýtať, je, aby som 
presvedčil aj národných voličov, Peter, ako sa postavíš k tomu, ostaneš v koalícii, pôjdeš ďalej, prečo si 
odmietol podporu koalície, lebo SNS chcela opakovane Pellegriniho podporiť, odmietol. Nebudem teraz 
pozerať na to, že ma vyzýva on na odstúpenie za oveľa...“ 
Marek Makara, moderátor: „Ale vy ste to podmienili niečím, pán Danko.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „...že, že za oveľa... nie, vtedy sme 
nepodmieňovali ničím, sa podpisoval...“ 
Marek Makara, moderátor: „Ani ministerstvom hospodárstva, ani postom predsedu parlamentu?“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Keď sme prvýkrát rokovali, že Peter poď 
kandidovať spoločne a prezidenta, sme si v koalícii nepýtali nič, ja som povedal len jednu jedinú vec, že 
nech uspeje koaličný kandidát. Po ďalšie, ak by to bol Pellegrini, keďže má aj liberálne krídlo, chcel som 
si seriózne rozobrať aj problémy toho, aby sa ten Hlas netrieštil, takže táto situácia sa v čase a priestore 
vyvíjala a pre mňa najdôležitejšie je jedna vec, aby aj po prezidentských voľbách vládol Fico, Hlas alebo 
Pellegrini a SNS, aby sa títo ľudia, ktorí tu zubami nechtami chcú nás zlikvidovať, Fica likvidujú, Fica 
likviduje, Fica likvidujete...“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, vy máte vyriešené, keby ste sa stali prezidentom, kto bude 
viesť Slovenskú národnú stranu?“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Fico má 60 rokov, vy si dovolíte ho ako 
mladý chalan, čo má drahších byt, vy máte drahší byt jak Fico, sa ho pýtať, odkiaľ má Robert Fico 
peniaze? Čo si to dovoľujete, čo si to dovoľuje?“ 
Marek Makara, moderátor: „Ale je verejný funkcionár, je premiérom tejto republiky, pán Danko, 
prosím vás.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Čo si aj vy dovoľujete?“ 
Marek Makara, moderátor: „Ja si nedovoľujem nič, ale ste platený z verejných financií daňových 
poplatníkov. Vy sa zodpovedáte voličom.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Chcete povedať, že 60 ročný chlap...“ 
Marek Makara, moderátor: „A je jedno koľko má rokov.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „...nemá možnosť si za 500 000 eur kúpiť 
byt, vy kde žijete? Každý novinár v Denníku N má väčší byt, čo si to dovoľujete?“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Ja... pozrite však... nechajte ma 
dohovoriť, lebo toto je dôležité.“ 
Marek Makara, moderátor: „Nech sa páči.“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Jednak každý verejný funkcionár musí 
vedieť zdokladovať, ako prišiel k tým príjmom, za ktoré si mohol niečo kúpiť. Ja som ako jediný z 
predsedov strán ešte pred voľbami zdokladoval všetky svoje príjmy a majetok, to tak jednoducho sa 
robí v demokracii, lebo na to majú voliči právo. Práve preto, práve preto, aby nevznikali podozrenia o 
tom, že akosi odboku niekde kto zarobil, alebo ako mohol byť korumpovateľný. To je jedna vec, že 
zdokladovať to je jeho povinnosť. A druhá vec je, čo sa pýtame, tam nejde o tú výšku, nech si kúpi aj za 
dva milióny, keď vie zdokladovať, ako k tým príjmom prišiel, ale ako je možné, že ho kúpil od pána 
poslanca Muňku, ktorý je jeho kolega, lacnejšie, lacnejšie, než ho nech ho pán Muňko pred pár rokmi 
kupoval, keďže odvtedy išli ceny hore, ako sa to dá, ako sa to dá vysvetliť. To je jediné, čo sa pýtam. Ja 
ho z ničoho neobviňujem, nech býva, kde chce.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Na rozdiel od vás, ja mám zdanených 
osem miliónov eur. Osem miliónov eur som zaplatil daní z toho z príjmu daní a stále sa ma tí vaši 
všelijakí ľudia pýtajú, z kade ma Danko nejaký dom, z kade ma 13 áut, z kade má toto.“ 
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Marek Makara, moderátor: „Tak pochádzate z bohatej rodiny, podnikali ste.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Ešte raz, ja som zarobil ako advokát bez 
svojho otca v mojich firmách 8 miliónov eur za 15 rokov a išiel som do politiky bohatý človek, nikdy som 
to verejne nepovedal, ale mám plné zuby toho, aby ste vy sa Fica, ktorý tu bol 30 rokov, za 500 tisíc, čo 
dneska každý byt v Bratislave stojí 300, 400 tisíc, 80 metrov štvorcových, aby ste si dovolili sa pýtať.“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, ale ak ho nadobudol legálnou cestou úplne bez problémov, 
prečo má problém potom to vydokladovať?“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „On to nemá problém vydokladovať, ale 
je to ponižujúce. Keď sa pýtate chlapa 60 ročného, ktorý nemá v majetku nič iné len byt a druhá vec, 
viete ako to je aj možné? Čo keď platil nájom, čo keď zarátal nájom. Vy viete, akú má zmluvu...?“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Šimečka, ale je faktom, že je najdlhšie slúžiaci politik. Je to 
štvornásobný premiér, naozaj v parlamente viac ako 30 rokov, má naozaj jeden z najväčších platov v 
štátnej sfére...“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Majte úctu k Ficovi, čo si to dovoľujete do 
toho Fica furt drbať?“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Nekričte na mňa, pán Danko.“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, poprosím vás.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „To je strašné, máte 35 rokov a vy tu 
budete kádrovať?“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, poprosím vás.“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Pán Danko, ja viem,  ste nervózny,  vám 
hrozí odvolávanie, ale nekričte, nekričte prosím vás.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „V živote ešte nič nedokázali.“ 
Marek Makara, moderátor: „Dobre, ak sa bavíme, pán Šimečka, o prezidentoch a vlastne o tom, či áno 
stranícky alebo nestranícky, bola Zuzana Čaputová podľa vás nadstraníckou prezidentkou,ešte stále je 
samozrejme, zostáva jej do konca mandátu niekoľko mesiacov.“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Samozrejme, že bola...“ 
Marek Makara, moderátor: „Podarilo sa jej byť nadstraníckou, keďže pochádza z vašich radov.“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „...pochádza z našich radov, sme na to 
hrdí, bola predtým podpredsedníčka Progresívneho Slovenska, ale v momente, keď bola zvolená 
prezidentkou, ešte predtým, než bola uvedená do úradu, tak sa vzdala aj funkcie podpredsedníčky, aj 
členstva v strane a fungovala ako nadstranícka prezidentka, veď Progresívne Slovensko vtedy ani 
nebolo v národnej rade. Myslím, že každý vám potvrdí, že neurobila nič ani len náznakom v prospech 
našej politickej strany, ktorá bola mimo parlament.“ 
Marek Makara, moderátor: „Ja sa pýtam, pán Šimečka, aj v tom kontexte, že premiér Robert Fico pre 
denník, pre denník Pravda povedal, že sa teda hovorí o tom, že pani Čaputová po svojej funkcii v poste 
prezidenta, prezidentky Slovenskej republiky by sa mala vrátiť do Progresívneho Slovenska a stať sa 
líderkou Progresívneho Slovenska. Môžete to nejak potvrdiť, že sa nad tým uvažuje?“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Nemôžem to potvrdiť, lebo nad tým 
neuvažuje, ani ja som s ním o tom nehovoril. Ak to hovorí Robert Fico, tak nech to vysvetlí on.“ 
Marek Makara, moderátor: „Čo sa týka Petra Pellegriniho, ak by sa stal prezidentom, je dôležité pre 
vás, či zostane predsedom Hlasu alebo nie?“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia:  „No minimálne by to malo byť dôležité 
pre voličov. Lebo tak to ani ústava, ani prax na Slovensku neponíma rolu prezidenta, že by mal byť 
stranícky politik, stranícky líder, ktorý chodí na koaličné rady. Naozaj si myslím, že aj ústavodarca, aj tá 
prax za posledné roky ukázala, že na Slovensku potrebujeme prezidenta, ktorý je nad politickými 
stranami.“ 
Marek Makara, moderátor: „Ale darilo sa to z minulosti tým prezidentom, lebo každý mal nejakú 
politickú minulosť?“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Zuzane Čaputovej sa to darilo, Andrejovi 
Kiskovi sa to darilo, čiže myslím, že tá tradícia je dobrá a koniec koncov aj Ivan Gašparovič pomáhal 
síce Smeru, aby bol jeho verný sluha, ale myslím, že nebol aktívny predseda tej svojej politickej strany, 
ak si správne spomínam. Ale môj problém s Petrom Pellegrinim ako prezidentom bude, aj keby sa vzdal 
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členstva v Hlase, lebo je jasné, že bude slúžiť Robertovi Ficovi a že mu bude vidieť čokoľvek, teda urobiť 
čokoľvek, čo mu vidí na očiach vrátane ústavných sudcov, vrátane amnestii pre Ficových ľudí a to je tá, 
to je to ohrozenie pre Slovensko.“ 
Marek Makara, moderátor: „Ale nemôže sa prípad napríklad Michala Kováča, ktorý poznáme, ktorý sa 
potom istým spôsobom vzoprel Vladimírovi Mečiarovi, pretože Pellegrini nechcel, nechcel byť 
koaličným kandidátom zjavne.“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „No ja by som tomu rád veril, ale mám 
skúsenosť z toho povolebného vyjednávania po voľbách v septembri 2023, keď Peter Pellegrini mal 
možnosť vybrať si inú alternatívu ako Roberta Fica. Dokonca ja som bol ochotný vzdať sa funkcie 
predsedu vlády v tej alternatívnej koalícii, mohol ním byť pán Peter Pellegrini. On si vybral Roberta Fica 
a teraz ani jedným slovom nespochybňuje nič z toho, čo Robert Fico chce tak brutálne urobiť a to 
znamená obmedziť právny štát, dať amnestiu svojim ľuďom a skrátiť tresty za korupciu a majetkové 
trestné činy. Peter Pellegrini proti tomu nepovedal pol slova, ja nemám jediný dôvod si myslieť, že on 
že on ako prezident by bol iba slúžkou Roberta Fica a mimochodom teda, aby som to odľahčil, tak to je 
problém, ktorý ja mám s orientáciou Petra Pellegriniho, že orientovaný na Roberta Fica. To je môj 
argument.“ 
Marek Makara, moderátor: „Aby sme to teda uzavreli prezidentské prezidentské voľby, pán Danko, ak 
sa teda rozhodnete kandidovať, budete kandidovať, stali by ste sa prezidentom, už máte vyriešené, kto 
povedie SNS a boli by ste vy nadstranícky prezident?“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Ja si uvedomujem situáciu, v akej som a 
uvedomujem si aj jednu vec, že mám zodpovednosť za tých ľudí, ktorí mi dali podporu, ale hlavne za 
národného voliča. Našťastie prezidentské voľby majú dve kolá. V prvom kole to nie je tak podstatné ako 
v druhom kole, kto bude tým zástupcom toho národného, kresťanského a sociálneho voliča. Určite to 
nebude Korčok, ktorý ukázal svoju bezcharakternosť a bol aj vo vláde Mečiara, Fica a niekoľkokrát sedel 
aj v mojej kancelárii a zmaril mi aj prijatie v kongrese Spojených štátov amerických, ale pán Korčok je 
taký univerzálny človek, ktorého Američania radi používajú.“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, hovorte o sebe, ja som sa pýtam na vám nie na pána Korčoka, 
nie je tu pán Korčok, má dosť malo mediálneho priestoru, nemôže sa brániť.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Ja som rád, že sa s ním hádam niekedy 
stretnem, ale chcem vám povedať jednu vec za seba. Chcem, aby národný volič mal zastúpenie v 1. 
kole. Ak by som videl slabú podporu pre seba, podporím silnejšieho kandidáta, ale som rozhodnutý aj 
po tom, že tu mňa niekto za semafor valcuje a iný môže byť aj v inej štátnej funkcii a Andrej Danko teraz 
tu sa má vzdať podpredsedu národnej rady, že o polnoci semafor, ktorý aj nesvietil, kde je aj zebra, ho 
dal dole, za 1500 eur spôsobil škodu, tak títo ľudia, v 2020-tom ma ľudia, ktorí tu trápili národ 
s covidom, týrali, ľudia zomierali vo väznici ako generál Lučanský, preto som sa vrátil a som hrdý a som 
hrdý, že SNS mala cez 5 percent a pomohla Ficovi byť premiér a sa zostavila vláda a môžete čokoľvek s 
nami robiť. Môžete nás akokoľvek deptať, táto vláda nepadne, táto vláda vydrží nie 4, ale 8 rokov a ja 
v prezidentskom boji...“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, neodpovedáte mi na otázky, toto ste už zopakovali 
niekoľkokrát v dnešnej relácii. Pán Danko, dáte si spraviť nejaký prieskum interný medzi vami 
a Harabinom, kto je lepší národný kandidát.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Ja bude pozerať prieskumy, čísla, povedal 
som, ešte budem apelovať, lebo sa vraciam ešte raz na začiatok, najlepší prezident by bol Fico, keď nie, 
pôjdem do prezidentského boja. Teoreticky, ak by som sa stal prezidentom Slovenskej republiky, SNS 
má dostatočne nových tvárí, ale aj v strane, ktorí by boli. A verte, že by som bol lepší prezident ako krivý 
Korčok alebo akokoľvek iní z kandidátov, čo bude, lebo ja ľudí nezrádzam, ja som nikdy nebol za žiadne 
veci trestné stíhané. Mal som reálne adekvátne zarobené peniaze. Na rozdiel od vás som niečo v živote 
dokázal a som pripravený, ešte raz a verejne hovorím, urobiť všetko pre to, aby Slovensko malo 
prezidenta, ktorého nevyberú v Spojených štátoch, vo Washingtone, ako vybrali Kisku, Korčoka a 
Čaputovú.“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko. Môžete ešte reagovať, aby sme to uzavreli túto tému.“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Asi ani nechcem nejako reagovať. Ja som 
si aj pred touto reláciou povedal, že to ani nemá zmysel na všetky tieto invektívy a útoky a konšpirácie 
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pána Danka reagovať. Ja som sem prišiel povedať jednu vec a to je to, že sú protesty a vy zrejme sa na 
to spýtate, protesty opozície a tie sú dôležité....“ 
Marek Makara, moderátor: „Práve k tomu idem teraz. Môžeme sa k tomu samozrejme dostať, lebo sa 
vám opäť podarilo dostať veľa ľudí na námestia, vo štvrtok bolo v Bratislave na SNP cez 20 000 ľudí. 
Robert Fico ale odmieta vôbec nejakým spôsobom ustúpiť, hovorí, že zrušenie špeciálnej prokuratúry a 
zmeny v trestnej politike štátu je mocenské rozhodnutie, teda ak to presadí koalícia, čo bude s 
protestami? Aký postup bude ďalej?“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Už som o tom hovoril, že tie protesty 
pokračujú, budú pokračovať. Myslím, že čoraz viac ľudí si uvedomuje, že to čo chcel Fico potichu, 
narýchlo pred Vianocami presadiť, má obrovské dôsledky nielen pre tých, ktorým dáva amnestiu, teda 
desiatky ľudí, ktorí sú spätí so stranou Roberta Fica alebo s touto koalíciou a budú im odpustené tresty 
alebo výrazne skrátené, ale že to má dopad na všetkých ľudí, to hovorí dnes polícia, hovoria to 
prokurátori, že to bude znamenať dramatické zvýšenie kriminality, lebo v podstate dalo by sa povedať, 
že tak, ako sme kedysi ešte za Dzurindu znižovali dane, aby sme pritiahli zahraničných investorov, tak 
teraz znižujeme trestné sadzby a budeme priťahovať mafiánov, budeme ako Bahamy pre mafiánov, 
lebo všetci si teraz povedia, že poďme na Slovensku vykrádať byty, autá, robiť podvody, lebo nám hrozí 
iba podmienka a toto je podľa mňa niečo, čo si ľudia už dnes začínajú uvedomovať, aj preto čoraz viac 
ľudí je na tých protestoch, tie protesty budú rásť a myslím si, že aj vládna koalícia, aj špeciálne niektorí 
poslanci, či už Hlasu, ale možno aj vy, pán Danko, aj vy chcete takto otvoriť dvere mafiánom z celej 
Európy v podstate amnestovať ľudí, ktorí kradnú?“ 
Marek Makara, moderátor: „Dobre, pán Šimečka, ale Robert Fico hovorí, hovorí o porušovaní ľudských 
práv obvinených, o zaujatosti prokurátorov, aj samotného Daniela Lipšica, o nadkvalifikovaní trestných 
sadzieb, o prenasledovaní bývalej opozície, o upokojení situácie v bezpečnostných zložkách a zároveň 
generálny prokurátor Maroš Žilinka už avizuje, že po zrušení špeciálneho špeciálnej prokuratúry tie 
spisy prokurátorom, ktoré teda majú aktuálne aktívne, že im zostanú.“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Je to veľmi zvláštne, lebo pán Fico na 
začiatku toho celého hovoril o nejakom porušovaní ľudských práv, odvolával sa na nejaké nálezy 
ústavného súdu, ktoré údajne dokazujú, že špeciálna prokuratúra porušovala ľudské práva, tak žiadne 
nálezy sa nenašli. Našlo sa asi 4 alebo 5 z tých stoviek nálezov ústavného súdu...“ 
Marek Makara, moderátor: „Ale sú tam rozhodnutia aj ústavného súdu aj najvyššieho súdu.“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „...kde sú rozhodnutia, ktoré kritizujú 
najvyšší súd. Toto padlo tento argument, takže ľudské práva to už, na to už sa nehráme. Potom chcel 
povedať, že to je vlastne zosúladenie trestných sadzieb s Európskou úniou.“ 
Marek Makara, moderátor: „A nie je?“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „No Európska únia, Európska prokuratúra 
a Európska komisia hovorí, že preboha nerobte to. Európska prokuratúra, orgán Európskej únie hovorí, 
že takéto zníženie trestných sadzieb a zrušenie špeciálnej prokuratúry oslabí schopnosť Slovenska 
vyšetrovať podvody s eurofondami a na konci toho celého nám dokonca hrozí, že nám zastaví 
eurofondy. To nehovoríme my, opozícia, to hovorí Európska prokuratúra, ktorá varuje Fica, že preboha 
nerobte to, takže neviem, ako môže ísť o zosúladenie harmonizácie s Európskou úniou, keď samotná 
únia nám hovorí, že toto preboha nerobte.“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Šimečka, čo sa týka trestného práva alebo majetkovej trestnej 
činnosti, tak je v poriadku, aby opitý vodič na zastávke na Zochovej zabil 5 mladých ľudí, zničil proste 5, 
5 rodín a bez toho v akom svetle je osoba Mariana Kočnera, ktorý za podvod v štádiu pokusu dostane 
19 rokov?“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Pozrite sa, môžeme sa baviť o zvýšení tej 
trestnej sadzby v prípade pána Dedečka, o všetkých tých zmenách sa dá rozprávať.“ 
Marek Makara, moderátor: „Že či ten náš trestný zákon a trestné kódexy nie sú tehotné na zmenu?“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Dá sa rozprávať aj o tom, že však bolo aj 
v minulých, aj v minulom volebnom období boli pokusy to zmeniť, ale to čo robí Robert Fico je všetkým 
zjavné, že je šité na mieru občas tým, ktorí sú obvinení a vyšetrovaní a samotní prokurátori, policajti, 
Európska prokuratúra hovorí, že to otvorí dvere pre kriminálnikov, lebo to sa robí tak masívnym 
spôsobom, že za niečo napríklad za krádež za 35 tisíc doteraz boli 3 roky, môže byť s podmienkou.“ 
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Marek Makara, moderátor: „Dobre, to ste už povedali. Ešte sa k tomu dostaneme. K tomu sa už o chvíľu 
dostaneme.“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Ale poslednú vec, ktorú, dovoľte mi 
povedať, že už ani nejde o argumenty už ide iba o to, že Robert Fico povie, že to bolo mocenské 
rozhodnutie, už sa ani neobťažuje to nijako obhajovať a ľudia si to neprajú a ukazujú to na námestiach 
týždeň čo týždeň.“ 
Marek Makara, moderátor: „Dobre, pán Pellegrini, nie je to nejaká arogancia moci, ak teda naozaj na 
tých námestiach je viac ako 20 000 ľudí, minimálne teda v Bratislave, neobávate sa nejaké deja vu z 
roku 2018, že by to mohlo dopadnúť tak, že by bola rozbitá koalícia?“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Haló, ja som Danko.“ 
Marek Makara, moderátor: „Aha, pardon, pardon.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Dobre, takže po prvé. Tri roky som s 
Robertom Ficom bol na každej demonštrácii, keď sme demonštrovali my, tak ste posielali a vaši 
kamaráti na nás políciu a bili ľudí, našich priateľov, hovorili, že sme dezoláti. Peter Pellegrini vtedy s 
nami nechodil, lebo bol v každej relácii s Borisom Kollárom, ale Peter má iný štýl politiky, ja ho 
rešpektujem, v mnohých veciach je Peter dobrý politik, ale je v mnohých veciach alibistický a chcem 
povedať v tejto veci a vyzývam teraz aj tu pána Pellegriniho, Fica a budem navrhovať, aby sme aj my 
urobili demonštráciu, na našich demonštráciách bolo viac ľudí po celom Slovensku, na našich 
demonštráciách, ktoré ste ignorovali a Čaputová sa smiala z toho, že ľudia sú v uliciach, kedy nám 
hovorili, že dezoláti v Markíze, vaša televízia ani nevysielala, keď sme boli na demonštráciách, ste si to 
ani nevšímali.“ 
Marek Makara, moderátor: „Vysielali sme. Pán Danko, ale, neobviňujte RTVS.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Nevysielali ste. Desať, dvadsať tisíc bolo 
na našich demonštráciách bežne a keď bude treba budú opäť v uliciach tí ľudia preto, že Bratislava nie 
je celé Slovensko a aj to, čo robíte je hrubá manipulácia, pretože ani 100 dní vlády nám nenecháte. Vy 
nás obviňujete z nejakých pro mafiánskych balíčkov, vy? Ja by som vám chcel povedať jednu vec, ešte 
raz sa vrátim. Pán generálny prokurátor ukázal statusom na moju osobu, že padni komu padni sám, 
keď videl mediálny tlak zavesil status, že to bude vyšetrované. Keby Daniel Lipšic zavesil mnohé iné veci 
alebo robil, tak by ste sa s niektorými stotožňovali, podporovali ale to, čo sa aj v trestnom zákone deje, 
je aby sa znížili a zadekvátnili tresty. Veľmi dobrý príklad a vtedy by ste mohli cepovať aj mňa, keby som 
také niečo strašné spáchal. Dedeček dostane nejakých pár rokov v porovnaní s tým, že niekto pácha 
ekonomickú trestnú činnosť. A viete čo? A zase tí špinavci z vášho okolia, keď ma obviňovali, že som sa 
stretol s Kočnerom, ktorého som videl dvakrát v živote. V živote som s ním nič nerobil, ale v roku 2019, 
keď išli prezidentské voľby, aby neznáma žena, ktorá dostala špinavé peniaze na kampaň, lebo 
Čaputová by nikdy nebola prezidentka, keby Mistrík neodstúpil z kandidatúry, tak my vám to už 
nedovolíme, takže ešte raz hovorím, vy hovoríte o demonštráciách, my vieme tiež demonštrácie 
zorganizovať. Po ďalšie, po ďalšie hovorte o žiadnom pro mafiánskom, pretože Žilinka je garancia, že 
vyšetrí sa trestná činnosť. Po ďalšie duplicita. A ja som nikdy neútočil do špeciálnej prokuratúry, ani do 
Lipšica, ale duplicita prokuratúry na Slovensku je zbytočná. Sú nepomerné tresty a vy robíte jedinú vec, 
zneužívate parlament, nedovolíte nám vládnuť, robíte umelé obštrukcie, huckáte ľudí do ulíc pri 
veciach, na ktoré máme právo, lebo nám dali ľudia podporu, nie vám. A prestaňte jednu vec, prestaňte 
dehonestovať a útočiť do nás pri každej príležitosti, ako to robíte s Ficom, Dankom. Najradšej by ste nás 
utopili v lyžičke vody.“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, poprosím vás. Rušíte špeciálnu prokuratúru, znižujete sadzby 
za majetkovú trestnú činnosť za korupciu, znižujete premlčacej doby a minister vnútra už avizuje aj 
prípadné zrušenie, možno reorganizáciu NAKY. Prečo je tak dôležité bez riadneho legislatívneho 
procesu, kedy sa môžu vyjadriť samozrejme aj odborníci, môžu byť nejaké pripomienkové konanie, sa 
tak ponáhľate a robiť také zásadné zmeny v rámci trestných kódexov a samozrejme aj rušiť špeciálnu 
prokuratúru a to všetko vám samozrejme, tým argumentuje prezidentka.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Lebo chceme, aby skončila vojna 
prokurátorov, sudcov a vojna na Slovensku. My chceme reálne, aby tí, ktorí majú posudzovať veci, tak 
ako aj teraz Žilinka ku mne nech posúdi, ale tu nemôžu byť duplicita, že niekto zatkne šéfa SIS-ky. 
Nemôže bývalý prezident, pán generál Lučanský, česť jeho pamiatke, ktorý zomrel vo väznici za to, že 
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bol vyšetrovaný, byť zničený vo väznici. Vo väznici je plno zbytočných ľudí, ktorí potrebujú zlepšiť 
hygienické veci, máme plno technických prostriedkov, chceme lokalizačné veci, máme tisícky ľudí vo 
väzniciach, ktorí by mohli svoj trest odsedieť aj doma, nahradiť škodu inak. Čo je na tom zlé? A viete 
prečo je to tak rýchlo? Lebo to, čo sa tu tri roky dialo a nikoho vo sne nenapadlo, ako sa bude polícia, 
prokuratúra zneužívať, ako sa tu budú robiť veci a procesy na hrane zákona...“ 
Marek Makara, moderátor: „Ale opozícia vás obviňuje, že si teda nejakým spôsobom chcete zabezpečiť 
beztrestnosť. Je pravda, že tá majetková trestná činnosť a tie nižšie sadzby, pán Danko, sa dotknú 
napríklad aj Gašpara, pána Žigu, sú to poslanci, ale aj niektorých ľudí blízkych aj vám, čiže či už je to 
kauza Dobytkár, Martin Kvietik, ale aj Norbert Bodor.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Ja vám poviem jednu vec, ožieranie 
Dubaja... ožieranie Sulíka v Dubaji...“ 
Marek Makara, moderátor: „Ja sa pýtam na tieto veci.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Počkajte, veď táto opozícia tu rozfrckala 
20 miliárd euro. Veď my tu vieme evidentne, že oni preto v mnohých veciach bojujú, lebo im tečie do 
topánok. Veď kamaráti slniečkári pána Šimečku, čo mali pripravené výkupy pozemkov, sledovanie 
sysľov, pán Rizman a spol., celá tá partia slniečkárov na životnom prostredí. Alebo jeho nadácia pána 
Šimečku, ale teda vašej rodiny, akým právom čerpali peniaze z ministerstva kultúry? Akým právom?“ 
Marek Makara, moderátor: „Ale tak legálne asi o to požiadali, pán Danko.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Alebo predseda parlamentu, každý rok 
300 tisíc do Fun rádia, do svojej firmy z Tiposu. Toto sa tu dialo, takže my chceme, aby normálne 
fungovala polícia, prokuratúra, padni komu padni, pán Šimečka, ale to že sa tu zneužívala polícia, 
prokuratúra to, že len vy ste mali právo rozhodnúť, kto je dobrý a zlý a mňa to vidíte cepovať, obviňovať, 
idete fabulovať, že ja som z niekade utiekol?“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Iba odvolávať, nie cepovať.“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Šimečka, v utorok budete hlasovať, parlament bude hlasovať aj o 
prelomení veta a prezidentky Zuzany Čaputovej ohľadom kompetenčného zákona. Aké sú tie 
najvážnejšie výhrady opozície?“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Hneď sa k tomu dostanem.“ 
Marek Makara, moderátor: „Môžete reagovať ešte na to, čo povedal pán Danko.“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Ak dovolíte zareagujem, lebo z toho, čo 
hovorí pán Danko, je úplne zjavné, že oni ani sami nevedia obhájiť, vládna koalícia, prečo vlastne chcú 
meniť ten trestný zákon.“ 
Marek Makara, moderátor: „Zaznelo tam pár argumentov, preplnené väznice.“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Že čo? Že pán Žilinka je garancia? Pán 
Žilinka, ktorý tu rozdávajú § 363, to povedal pán Danko. Druhá vec je, že chcú skončiť s vojnou v polícii 
v bezpečnostných zložkách? Tak skončíte s tou vojnou tak, že začnete vyhadzovať všetkých 
vyšetrovateľov, že začnete rušiť špeciálnu prokuratúru? Tak to iba vyhrotil ten konflikt. N o a posledná 
vec, keď sa hovorí, že tu boli porušované ľudské práva, že bola kriminalizovaná vtedajšia opozícia, že 
zneužívaná polícia, žiadny súd, žiadny nezávislý súd na Slovensku, žiadny súd nikdy, nikdy nič také 
nepotvrdil. To sú všetko vaše fabulácie...“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Ústavný súd. Ústavný súd. Ústavný súd 
opakovane...“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Ústavný súd nič také nepovedal. Stovák 
nálezov štyri sú také, že bol nejaký problém s postupom, s procesom v rámci špeciálnej prokuratúry, ale 
rovnako mal ústavný súd problém s najvyšším súdom, krajskou prokuratúrou, s generálnou 
prokuratúrou. Veď Európsky súdny dvor niekoľkokrát uznal, že Slovenská republika porušila ľudské 
práva voči svojim občanom, tak to zrušíme celú Slovenskú republiku? To je nezmyselný argument. To, 
o čo im ide, a dostávam sa k tej vašej otázke, to o čo im ide, je ovládnuť štát, bezpečnostné zložky, 
prokuratúru, dostať to pod kontrolu. No a teraz s tým kompetenčným zákonom je to presne ten istý 
príbeh, že inštitúcie, ktoré majú byť nezávislé a je dobrý dôvod, prečo majú byť nezávislé, regulačné 
úrady, štatistický úrad, úrad pre dohľad nad zdravotnou starostlivosťou, tak tie si oni idú dať pod seba, 
aby tá kompetencia menovať šéfa alebo šéfku prešla z prezidentky teda na vládu. To je presne o čom 
to je. To nie len o ministerstve športu Andreja Danka. Veď podľa mňa to bude hrozné plytvanie peňazí, 
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ale prosím, ten oveľa väčší problém je centralizácia, koncentrácia moci a je to ten istý príbeh ako s tým 
trestným zákonom, je to únos štátu, je to horšie ako za Mečiara, preto sme hlasovali proti tomu, preto 
to prezidentka vetovala a preto teraz urobíme všetko, aby sme tomu zabránili a mimochodom aj to je 
dôvod, prečo ľudia sú na uliciach.“ 
Marek Makara, moderátor: „Očakávate, že niečo zmení aj prejav prezidentky, ktorá požiadala o 
vystúpenie v rozprave?“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Uvidíme, neviem, kedy sa chystá vystúpiť, 
ale ukazuje sa, že tá situácia je vážna, keď aj prezidentka republiky sa chystá vystúpiť v rozprave 
k nejakému, nejakej novele zákona, to ona nerobí veľmi často, čiže aj to naznačuje, že tá situácia je 
vážna a ja by som ešte znovu chcel apelovať, teda na vládnu koalíciu, nech sa vráti z kratšej cesty, lebo 
to čo sa deje za posledné tri mesiace, posledná veta, posledná veta, pán Danko. Táto vláda sľubovala, 
že prinesie poriadok, naproti tomu iba pokračuje ten chaos, ktorý tu bol ako ona vraví tri roky. 
Sľubovala, že sa bude venovať problémom ľudí. Venuje sa len problémom svojich ľudí.“ 
Marek Makara, moderátor: „Ďakujem, pán Šimečka, pán Danko chystáte sa mocensky ovládnuť štát 
na základe toho, čo bolo povedané?“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Demokracia v niektorých mechanizmus 
je chorá, keď je vy riadite štát a nemôžte mať informácie v niektorých zložkách. Ja som v 2016 - 20 
zodpovedal za mnohé veci v štáte a nemal som informácie. Ako môžete riadiť štát, keď tu nejaký 
nezávislý slniečkár vám blokuje nejaký úrad, ale viete pána Šimečku pred každou reláciou pekne oblečú, 
nastajlujú, naučia ho pár viet, ktoré on komunikuje dookola. Pán Šimečka, vy toho Andreja Danka s tým 
Denníkom N strašne nenávidíte, čo? Vy by ste si asi naozaj želali, aby to štvrtok dopadlo ešte horšie, 
čo? Keby som tu nebol? Nepoviete mi, ako som vám von vysvetlil, že mohlo sa stať niečo hore. Áno, 
mohol som niekomu ublížiť, ale ublížil som sebe, za svoju hlúposť som ublížil sebe. To znamená, že...“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „No a máte odstúpiť z postu podpredsedu 
parlamentu.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „...o tom vy nerozhodujete. Ja mám dôveru 
svojich voličov a moji voliči mi dali dôveru, aby ľudia ako vy ste sa nedostali k moci, pretože ľudia platení 
zo Spojených štátov...“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, toto hovoríte celú reláciu. Stále sa k tomu vraciate.“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Nenavážajte sa do mňa furt, nefňukajte. 
Hovorte o tom, čo chcete presadiť.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Počúvajte, počúvajte, pán Šimečka, ja 
som v živote, ja som v živote nefňukal, vy ma nepoznáte, stal som z popola dvakrát, dvakrát som 
mimoparlamentnú stranu dostal, dvakrát som pomohol Ficovi byť premiér a to len preto, aby slniečkári 
ako vy nevládli a urobím pre to všetko.“ 
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, zareagujte ešte aj na to, čo povedal pán Šimečka, že ten, to 
nové ministerstvo športu a cestovného ruchu, že je to plytvanie peniazmi. Pravdou je, že to bude stáť 
zhruba od 120 do 200 miliónov eur.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Nie, to sú hlúposti to chcete za 3 minúty. 
Pozrite si reláciu pána Kráľa, kde všetky športové zväzy povedali, ani pani prezidentka nemala k tomu 
výhradu. Cestovný ruch a šport je budúcnosť a budú to dobré veci. Ja na rozdiel od Šimečku tu zanechám 
veľa vecí na Slovensku. Ja pre ľudí robím, žijem s politikou, išiel som do politiky zabezpečený a mne 
nejaký nastajlovaný chlapec, ktorého urobili predsedom opozičnej strany, ktorý má peniaze bohvie 
skade, mne tu nebude kázať, čo ja mám robiť a nemám.“  
Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, poprosím vás. Keď sme pri tom, budete..?“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Mám toho naozaj v niektorých 
momentoch dosť, pretože toto ide o krk, oni idú po nás, oni by nás najradšej utopili v lyžičke vody.“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Ale toto už... pán predseda, nefňukajte. 
Sme opozícia, máte väčšinu, robte, čo chcete robiť pre občanov. Čo sa do mňa navážate? Čo som ja ten 
stĺp?“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Manipulujete, manipuluje, zneužívate, 
médiá, pomáhajú vám médiá, robia v prospech vás, pretože ak je niekto na čele štátu hrdý, ako je Fico, 
Danko, Pellegrini, takí ľudia vám vadia.“ 
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Marek Makara, moderátor: „Pán Danko, stále platí, že povediete aj budete lídrom kandidátky SNS do 
európskych volieb v júni?“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Samozrejme, že budem bojovať v každých 
voľbách, pretože chcem spájať národné hlasy. Ďakujem aj pánovi Huliakovi, Tarabovi i mnohým iným, 
vedeniu SNS, verím, že pridáme k sebe ešte iných národných politikov, preto budem rozprávať aj so 
Štefanom Harabinom. Môj ciel je, aby národný hlas tu bol, môj cieľ je spojiť národné sily a verím, že v 
Bruseli bude normálna strana, nie nejaký poskoci, čo tam varia kávu.“ 
Marek Makara, moderátor: „A bude, není to mätúce pre ľudí? Pretože kandidovali ste v parlamentných 
voľbách. Teraz ste ohlásili kandidatúru na prezidenta a ešte samozrejme chcete ísť aj do Bruselu, ako 
to má váš volič vyhodnotiť?“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Tak, že bojujem za stranu, v dobrom aj 
zlom a som si vedomý, že na kandidátke SNS do Bruselu musia byť všetci lídri, budú tam všetci, čo mali 
najviac krúžkov. Ja som poprosil každého, kto získal najviac krúžkov, aby sme tam dostali značku. Tam 
nie je dôležité, či tam bude Danko, Radačovský, Huliak, Taraba. Tam je dôležitá, tam je dôležitá značka 
a potom si povieme, kto bude zastupovať tú značku SNS, pretože v Bruseli je dôležité, aby bola strana, 
ak nie ste etablovaný vo frakcii, nič neznamenáte. Pán Uhrík preto má problém Bruseli, ale ak tam 
dostaneme značku SNS, budeme vo frakcii so silnými stranami, ktorí...“ 
Marek Makara, moderátor: „Dobre, pán Danko, máme pol minútu. Dávam priestor ešte pánovi 
Šimečkovi. Pán Šimečka, vy budete obhajovať víťazstvo v európskych voľbách ako PS, predstavíte aj 
nejaké nové mená?“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Predstavíme kandidátku v najbližších 
týždňoch, tie voľby sú až v júni. Tu musím súhlasiť mimochodom s pánom predsedom, že je úplne jedno, 
či tam bude pán predseda Danko, alebo pán Radačovský, alebo ktokoľvek iný za SNS, nič to nezmení, 
lebo aj tak nič nepresadia, nikto si ich nebude všímať a budú naprosto bez vplyvu a budú to vyhodené 
mandáty pre Slovensko. To nie je spôsob, ako my pristupujeme k európskej politike. My predstavíme 
kandidátku, kde budú ľudia, ktorí sa vedia presadiť, ktorý tam budú pracovať, ktorí tam nejdú na 
odpočinok, ako sme to robili aj v tomto mandáte. Ja som bol prvý podpredseda Európskeho parlamentu, 
moji kolegovia, všetci jeden z najvplyvnejších, najaktívnejších europoslancov to Slovensko potrebuje v 
Bruseli.“ 
Marek Makara, moderátor: „Dobre, ešte jednou vetou môžete reagovať,  pán Danko.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „My sme vo frakcii identita a demokracia 
a ja si od vás vyprosím, pretože tam je strana FPÖ, ktorá je dneska najsilnejšia v Rakúsku. Strana AfD v 
Nemecku, tam sú lepénovci a mnohé iné strany. Viete čo? Práveže ja chcem byť so stranami v spolupráci 
a máte pravdu, musíte byť vo frakcii politických strán, ale to nie je o osobách.“ 
Marek Makara, moderátor: „Dobre, pán Danko, musíme končiť.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Takže ja verím, že tie národné strany 
konečne...“ 
Marek Makara, moderátor: „Páni, ďakujem vám za účasť v dnešnej relácii, boli tu s nami šéf 
národniarov, teda strany SNS, Andrej Danko.“ 
Andrej Danko (SNS), podpredseda NR SR, predseda strany: „Ďakujem.“ 
Marek Makara, moderátor: „A líder PS pán Michal Šimečka.“ 
Michal Šimečka (PS), podpredseda NR SR, predseda hnutia: „Ďakujem pekne a pekné nedeľu prajem.“ 
Marek Makara, moderátor: „Sme v závere prvého vydania relácie O 5 minút 12 v Novom roku. Budeme 
tu aj o týždeň, dovidenia.“ 
 
 


